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Ψήφο εµπιστοσύνης
στον Νίκο Ανδρου-
λάκη έδωσε η Καρ-
δίτσα κατά τον
δεύτερο γύρο των
εσωκοµµατικών εκ-
λογών του ΠΑΣΟΚ-
ΚΙΝΑΛ, την περα-
σµένη Κυριακή.
Ψήφισαν συνολικά
2.499 µέλη και
φίλοι του κόµµατος
σε 10 συνολικά
εκλογικά τµήµατα.

Σελ. 11

ΟΟ  ΠΠεερριιφφεερρεειιάάρρχχηηςς  
ΘΘεεσσσσααλλίίααςς  σσττηηνν  
ΓΓιιοορρττήή  ΤΤρροούύφφααςς

Με την ιδιότητα του
καθηγητή σχετικά µε
την διατροφική αξία
του µανιταριού,
αλλά και του Περι-

φερειάρχη Θεσσαλίας για την θεσµοθέ-
τηση της γιορτής, µίλησε ο ∆ηµήτρης
Κουρέτας στην εκδήλωση της 2ης Πα-
νελλήνιας Γιορτής Τρούφας στην Κα-
λαµπάκα. Ο κ. Κουρέτας αναφέρθηκε
στη σοβαρή προσπάθεια που εξελίσσε-
ται για τη στήριξη της περιοχής.

Σε
λ.

 1
0

ΚΚααλλλλιιέέρργγεειιεεςς  σσεε  θθεερρµµοοκκήήππιιαα::  ΠΠρροο  ττωωνν  ππυυλλώώνν
ππρρόόγγρρααµµµµαα  660000  εεκκααττ..  εευυρρώώ
Να «µειώσει» την ψαλίδα που υπάρχει στη
θερµοκηπιακή καλλιέργεια της χώρας µας µε
εκείνην των κύριων ανταγωνιστών της, όπως
η Ολλανδία, επιχειρεί η κυβέρνηση µε την ανα-
κοίνωση κονδυλίων ύψους 600 εκατ. ευρώ
που θα κατευθυνθούν σε αυτόν τον κλάδο. Η
ανακοίνωση έγινε από τον πρωθυπουργό, Κυ-
ριάκο Μητσοτάκη από το βήµα της 88ης ∆ΕΘ.

Σελ. 5

ΕΕππίί  ττάάππηηττοοςς  τταα  ζζηηττήήµµαατταα
ττοουυ  ΤΤΟΟΕΕΒΒ  ΤΤιιττααννίίοουυ

Τα γραφεία του
ΤΟΕΒ Τιτανίου στον
Παλαµά Καρδίτσας
επισκέφτηκε ο
Υπουργός Αγροτι-

κής Ανάπτυξης και Τροφίµων κ.
Κων/νος Τσιάρας, ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας κ. ∆ηµήτριος Κουρέτας, ο
Αντιπεριφερειάρχης Καρδίτσας κ.
Κων/νος Τέλιος και τα µέλη του Περι-
φερειακού Συµβουλίου, κ. Πέτσα
Αθηνά, κ. Κατέβα Σοφία, κ. Μπαρµ-
πούτης Κω/νος.

Σελ. 9

ΚΚ..  ΤΤσσιιάάρρααςς  σσττηη  ΒΒοουυλλήή::  ΟΟιι
εεννιισσχχύύσσεειιςς  ττοουυ  ΟΟΠΠΕΕΚΚΕΕΠΠΕΕ
θθαα  κκααττααββλληηθθοούύνν  κκααννοοννιικκάά

Την κατηγορηµατική
διαβεβαίωση ότι οι
πληρωµές του ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ θα γίνουν κα-
νονικά προς τους

παραγωγούς που τις δικαιούνται,
επανέλαβε ο υπουργός Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφίµων Κώστας
Τσιάρας.

ΚΚαατταασσχχέέθθηηκκαανν  άάννωω  ττωωνν  1122,,55
κκιιλλώώνν  αακκααττέέρργγαασσττηηςς  κκάάννννααββηηςς
σσεε  ππεερριιοοχχήή  ττηηςς  ΑΑρργγιιθθέέααςς  

Από αστυνοµικούς
του Τµήµατος Ασφά-
λειας Καρδίτσας, σε
συνεργασία µε αστυ-
νοµικούς του Αστυ-

νοµικού Τµήµατος Μουζακίου,
εντοπίστηκαν και κατασχέθηκαν πο-
σότητες ακατέργαστης κάνναβης σε
δασική περιοχή του ∆ήµου Αργιθέας.

ΜΜεε  ττηηνν  υυπποοσσττήήρριιξξηη  ττηηςς  
ΠΠεερριιφφέέρρεειιααςς,,  ηη  εεκκδδήήλλωωσσηη
ττωωνν  σσωωµµααττεείίωωνν  ΤΤέέννιιςς

Η Ελληνική Φίλαθλη
Οµοσπονδία Αντι-
σφαίρισης (ΕΦΟΑ)
σε συνεργασία µε τη
Μεγάλη Χορηγό της,

Betsson, συνδιοργάνωσαν εκδήλωση
µε στόχο την ενίσχυση αθλητικών
σωµατείων τένις που επλήγησαν από
τις καταστροφικές πληµµύρες.

ΣΣύύσσκκεεψψηη  φφοορρέέωωνν  σσττοουυςς  
ΣΣοοφφάάδδεεςς  µµεε  θθέέµµαα::  ∆∆ιιααχχεείίρριισσηη
υυδδααττιικκοούύ  δδυυννααµµιικκοούύ

Ο ∆ήµος Σοφάδων
µε την Αποκεντρω-

µένης ∆ιοίκησης
Θεσσαλίας – Στερεάς
Ελλάδα, πραγµατο-

ποιεί σύσκεψη την Τρίτη 15 Οκτω-
βρίου 2024 στο ∆ηµαρχείο Σοφάδων
µε θέµα: ∆ιαχείριση υδατικού δυνα-
µικού.
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ΤΤηηνν  ΤΤεεττάάρρττηη  1166  ΟΟκκττωωββρρίίοουυ  22002244  ηη
ΕΕθθεελλοοννττιικκήή  ααιιµµοοδδοοσσίίαα  ττοουυ    ∆∆ήήµµοουυ
ΣΣοοφφάάδδωωνν  

Ο ∆ήµος Σοφάδων
διοργανώνει εθελον-
τική αιµοδοσία την
Τετάρτη 16 Οκτω-
βρίου 2024 στο Πνευ-
µατικό Κέντρο
Σοφάδων από τις
9:00-13:00.
Η συστηµατική υλο-
ποίηση του προγράµ-
µατος αιµοδοσίας για

ενίσχυση της ∆ηµοτικής Τράπεζας Αίµατος, αποτελεί µία
από τις βασικές προτεραιότητες του κοινωνικού τοµέα του
∆ήµου και έχει ως σκοπό στις τρεις χρονικές περιόδους
που πραγµατοποιείται η αιµοδοσία, να συγκεντρώνεται
ένας επαρκής αριθµός πολύτιµων φιαλών αίµατος για τις
ανάγκες των δηµοτών.
Ελάτε να στηρίξουµε αυτή την προσπάθεια, να γίνουµε
αρωγοί και να δείξουµε ότι η αγάπη και η αλληλεγγύη
µπορούν να αλλάξουν τον κόσµο.
Τονίζεται  ότι για τη διεξαγωγή της αιµοδοσίας θα λη-
φθούν όλα τα απαραίτητα µέτρα προστασίας των εθελον-
τών αιµοδοτών.
Για οποιαδήποτε διευκρίνηση οι αιµοδότες µπορούν να
επικοινωνούνµε την Επιτροπή της Τράπεζας Αίµατος στα
εξής τηλέφωνα:
1.Ευαγγελία Εξάρχου,Ιατρός 6945318596
2.Γεώργιος ∆εδιλιάρης,Ιατρός 6973687666
3.Πατήρ Ηλίας Γώγος,  Αρχιερατικός Επίτροπος
6973699516

ΘΘρρόόµµββωωσσηη  κκααιι  ΑΑννττιιθθρροοµµββωωττιικκήή
ΑΑγγωωγγήή

Αναφορικά µε το
Πρόγραµµα Μετα-
πτυχιακών Σπουδών
(Π.Μ.Σ.) µε τίτλο:
«Θρόµβωση και Αντι-
θ ρ ο µ β ω τ ι κ ή
Αγωγή», δόθηκε πα-
ράταση στην υπο-
βολή αιτήσεων έως
την Τετάρτη, 30
Οκτωβρίου 2024.

Στο Π.Μ.Σ. του Τµήµατος Ιατρικής της Σχολής Επιστη-
µών Υγείας του Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας, µε διευθυντή
τον Καθηγητή Αγγειοχειρουργικής. κ. Μιλτιάδη Μα-
τσάγκα, γίνονται δεκτοί ως Μεταπτυχιακοί Φοιτητές (ΜΦ)
πτυχιούχοι Τµηµάτων Ιατρικής των Σχολών Επιστηµών
Υγείας των ΑΕΙ της ηµεδαπής ή οµοταγών ιδρυµάτων της
αλλοδαπής καθώς και πτυχιούχοι λοιπών συναφών µε το
αντικείµενο του Προγράµµατος τµηµάτων πανεπιστηµίων
και πρώην ΑΤΕΙ.
Στο Π.Μ.Σ. γίνονται δεκτοί ως Μεταπτυχιακοί Φοιτητές

(ΜΦ) πτυχιούχοι Τµηµάτων Ιατρικής των Σχολών Επιστη-
µών Υγείας των ΑΕΙ της ηµεδαπής ή οµοταγών ιδρυµάτων
της αλλοδαπής καθώς και πτυχιούχοι λοιπών συναφών µε
το αντικείµενο του Προγράµµατος τµηµάτων πανεπιστη-
µίων και πρώην ΑΤΕΙ.
Υποτροφία ύψους 2.000 ευρώ για εκπόνηση ∆ιδακτορικής
∆ιατριβής στο Τµήµα Ιατρικής του Πανεπιστηµίου Θεσσα-
λίας, δίδεται σε έναν εκ των αριστευσάντων φοιτητών.

Σαν σήµερα...
1837: Ιδρύεται η Σχολή Καλών Τε-
χνών στην Αθήνα (Σχολείο των Τε-
χνών).
1902: Ο γερµανός αρχαιολόγος
Ρούντολφ Έρντικ ανακαλύπτει το
Ασκληπιείο της Κω.
1940: Κάνει πρεµιέρα στους αµερι-
κανικούς κινηµατογράφους το αρι-
στούργηµα του Τσάρλι
Τσάπλιν «Ο Μεγάλος ∆ικτάτωρ».
1940: Το Γενικό Επιτελείο Στρατού
της Ιταλίας αποφασίζει επίθεση
εναντίον της Ελλάδας.
1962: Ξεσπά η Κρίση των Πυραύ-
λων. Ο αµερικανός πρόεδρος Τζον
Φ. Κένεντι πληροφορείται την πα-
ρουσία πυραυλικών βάσεων στην
Κούβα, από φωτογραφίες αναγνω-
ριστικών αεροπλάνων.

ΣΣυυννέέχχιισσηη  ττοουυ
ααφφιιεερρώώµµααττοοςς
σσττοονν  ΓΓααλλλλιικκόό  
ΚΚιιννηηµµααττοογγρράάφφοο

Η Κινηµατογραφική Λέσχη
Καρδίτσας, το Τµήµα ∆ασολο-
γίας Επιστηµών , Ξύλου και
Σχεδιασµού και ο Σύλλογος
Φοιτητών Τµήµατος Επιστη-
µών Τροφίµων και ∆ιατροφής
σε συνεργασία µε το Γαλλικό
Ινστιτούτων – στο πλαίσιο του
4ου Αφιερώµατος Στο Γαλλικό
Κινηµατογράφο - θα προβά-
λουν την Τρίτη 15/10/2024
στο Αµφιθέατρο Γ’ του Τµήµα-
τος ∆ασολογίας Επιστηµών
Ξύλου και Σχεδιασµού (Β.
Γρίβα 11-13) την ταινία
«Ibrahim (Ιµπραήµ)» του
Samir Guesmi. ∆ραµατική Κω-
µωδία, 2020, 78’.  Έναρξη
προβολής 9:00 µ.µ,, είσοδος
ελεύθερη. 
Υπόθεση: Η ζωή του νεαρού
Ibrahim µοιράζεται ανάµεσα
στον πατέρα του, Ahmed –
έναν σοβαρό και συγκρατη-
µένο υπάλληλο στο µπιστρό
Royal Opéra – και τον φίλο
του Achille – µεγαλύτερός του
και ειδικός στα “µπλεξίµατα”.
Το όνειρο του Ahmed να ανα-
κτήσει την αξιοπρέπειά του θα
καταρρεύσει όταν αναγκάζεται
να εξοφλήσει το λογαριασµό
για µια αποτυχηµένη κλοπή
που διέπραξε ο γιος του. Οι
σχέσεις γίνονται τεταµένες και
ο Ibrahim αποφασίζει να πάρει
κάθε ρίσκο για να επανορθώ-
σει...
Ηθοποιοί: Abdel Bendaher,
Samir Guesmi, Rabah Naït
Oufella
Μια ταινία από τη ψηφιακή
ταινιοθήκη του IFcinema του
Γαλλικού Ινστιτούτου

Εορτολόγιο
Σήµερα: Λουκιανός, Λουκιανή
16/10: -
17/10: Αντίγονος, Ευπρέπιος

Κ Α Ι Ρ Ο Σ
Τρίτη 15 Οκτωβρίου 2024

09.00 π.µ.

15.00 π.µ.

Θερµοκρασία
18ο C

Αυξηµένη συννεφιά

Υγρασία
69%

Μποφόρ

Υγρασία
43%

Μποφόρ

Θερµοκρασία
26ο  C

Αραιή συννεφιά

Η ρουλέτα, ένα από τα πιο
αναγνωρίσιμα σύμβολα
των καζίνο, έχει τις ρίζες
της στη Γαλλία του 17ου
αιώνα.

Ξέρετε ότι...
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Ι∆ΙΟΚΤΗΤΗΣ
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∆ΙΕΥΘΥΝΤΗΣ
ΓΙΑΝΝΟΥΣΑ ΒΑΣΩ

∆ΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ
ΜΠΑΛΑΜΠΑΝΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ

ΣΥΝΤΑΞΗ
ΝΕΛΛΑ ΜΑΡΙΑ

ΚΩ∆ΙΚΟΣ ΕΛΤΑ
5773

Ι∆ΙΟΚΤΗΤΗΣ ΣΗΜΑΤΟΣ
ΦΙΛΙΠΠΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

ΓΡΑΦΕΙΑ
∆ΙΑΚΟΥ 10 Τ.Κ. 43132 ΚΑΡ∆ΙΤΣΑ

ΤΗΛ.: 2441040769 & 2441041251
FAX: 2441075364

www.karditsanews.gr
e-mail: gnomi@ixorama.gr

ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α

Η επιθυμία δεν
γνωρίζει την

καθυστέρηση.

ΧΑΡΒΕΫ

ΗΗ   ΦΦ ΩΩ ΤΤ ΟΟ ΓΓ ΡΡ ΑΑ ΦΦ ΙΙ ΑΑ ττηηςς  ηηµµέέρρααςς

Ένα κατεστραμμένο
πεζοδρόμιο που

έγινε και μια μικρή
λίμνη!!!

ΠΠρροοσσωωρριιννήή  δδιιαακκοοππήή
κκυυκκλλοοφφοορρίίααςς  σσεε
οοδδοούύςς  ττηηςς  ππόόλλεεωωςς
ττηηςς  ΚΚααρρδδίίττσσααςς

Απαγορεύουµε
τη διέλευση κάθε
είδους οχήµατος,
την Τρίτη (15-
10-2024) και

κατά τις ώρες από 08:00΄ έως
14:00΄, επί της οδού Μεγάλου
Αλεξάνδρου, µεταξύ των οδών
Θεσσαλιώτιδος και Θεσσαλονίκης,
για την εκτέλεση εργασιών εκ-
σκαφής οικοδοµής. Η κυκλοφορία
των οχηµάτων προς τις κυριότε-
ρες οδούς της πόλης, θα διεξάγε-
ται µέσω των πλησιέστερων
κάθετων οδών και από τις δια-
σταυρώσεις από τις οποίες επιτρέ-
πεται η στροφή προς αυτές,
καθώς επίσης και σύµφωνα µε τις
υποδείξεις του Τµήµατος Τρο-
χαίας Καρδίτσας.

ΕΕκκππααιιδδεευυττιικκόό  ππρρόόγγρρααµµµµαα
ααππόό  ττοονν  ΣΣΘΘΕΕΒΒ  γγιιαα  ττιιςς  ββαασσιικκέέςς
ααρρχχέέςς  δδιιααχχεείίρριισσηηςς  έέρργγοουυ

Με συµµετοχή στελεχών
επιχειρήσεων πραγµατο-
ποιήθηκε το σεµινάριο που
διοργάνωσε ο Σύνδεσµος
Θεσσαλικών Επιχειρήσεων

και Βιοµηχανιών, µε θέµα:«Αρχές ∆ιαχείρισης
Έργου (Principles of Project Management)- The
nextstep» το Σάββατο 12 Οκτωβρίου.
Μέσω του σεµιναρίου του ΣΘΕΒ αναδείχτηκαν
όλοι οι βασικοί πυλώνες διαχείρισης έργου από
το σχεδιασµό έως την ολοκλήρωσή του.
Ο εισηγητής του σεµιναρίου κ. Μιχάλης Τσάκω-
νας, µε πολυετή εµπειρία διατήρησε αµείωτο το
ενδιαφέρον των εκπαιδευοµένων, χρησιµοποι-
ώντας ωςµέθοδο προσέγγισης, µία έντονα συµ-
µετοχική και εµπλουτισµένη µε ποικιλία
εκπαιδευτικών δραστηριοτήτων.
Στόχος του  ΣΘΕΒ είναι η δηµιουργία εξειδικευ-
µένων εκπαιδευτικών προγραµµάτων προσαρµο-
σµένων στις πραγµατικές ανάγκες των στελεχών
επιχειρήσεων µελών του, προκειµένου να ανα-
πτύξουν ακόµα περισσότερο τις δεξιότητές τους.
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Είπαν

Κ. ΤΣΙΑΡΑΣ:
«Για τα κόκκινα
αγροτικά δάνεια,
έχουµε µπροστά
µας µια τεράστια ευ-
καιρία να κλείσει ένα
πρόβληµα που έρ-
χεται από το παρελ-
θόν».

Γ. ΑΝ∆ΡΕΟΥ:
«∆ώσαµε ενισχύ-
σεις σε θεσµούς
που για χρόνια
πολλά δρουν στη
Θεσσαλία και βοη-
θούν τον πολιτισµό
της»

Γ. ΜΠΟΥΚΗΣ:
«Η Συνεταιριστική
Τράπεζα Καρδίτσας
έχει πρόσωπο, γρα-
φεία ανοιχτά στον
κόσµο, επενδυτικά
εργαλεία, λύσεις και
εµπειρία 30 ετών»

Ε. ΓΑΖΟΣ:
«Εδώ και χρόνια
υπάρχει τεράστιο
πρόβληµα στη στε-
λέχωση των υπηρε-
σιών του δήµου µε
τους απαραίτητους
µηχανικούς»

ΑΡ. Μ.Ε.Τ. 230147
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Κώστας Τσιάρας στη Βουλή: Οι ενισχύσεις
του ΟΠΕΚΕΠΕ θα καταβληθούν κανονικά

Την κατηγορη-
µατική διαβε-
βαίωση ότι οι

πληρωµές του ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ θα γίνουν κανο-
νικά προς τους
παραγωγούς που τις
δικαιούνται, επανέλαβε
ο υπουργός Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφί-
µων Κώστας Τσιάρας,
απαντώντας σε Επί-
καιρη Ερώτηση του
Βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ
Βασίλη Κόκκαλη.

Απαντώντας στην
ουσία της Ερώτησης
για την επιστροφή των
αχρεωστήτως κατα-
βληθέντων από τον
ΟΠΕΚΕΠΕ ο κ. Τσιάρας
δήλωσε ότι πρόκεται
για σε λάθος υπολογι-
σµό του Οργανισµού
που οφείλεται στην έλ-
λειψη τεχνικού συµ-
βούλου την συγκεκρι-
µένη περίοδο. Συγκε-
κριµένα το σφάλµα
στις πληρωµές προ-
έκυψε από την λανθα-
σµένη χρήση της
γραµµής δικαιωµάτων
του 2021 αντί της
ορθής του έτους 2022.

Το εν λόγω σφάλµα
αφορά σε 197.034 δι-
καιούχους και το ποσό
αφορά σε
52.382.946,81 €.

Όπως επισήµανε ο
υπουργός ο µεγαλύτε-
ρος αριθµός των οφει-
λετών οφείλουν ποσά
από 1€ έως 500€. Συγ-
κεκριµένα:

Από 1-250€ οφεί-
λουν 139.589 αγρότες,
δηλαδή το 70,85%
των οφειλετών.

Ενώ από 251-500€
οφείλουν 29.906
αγρότες, δηλαδή το
15,18% των οφειλε-
τών.

Ο υπουργός εξή-
γησε ότι «ήδη υπάρχει
η διαπίστωση της Ευ-

ρωπαϊκής Επιτροπής
ότι έχουν καταβληθεί
αυτά τα αχρεωστήτως»
και εξήγησε ότι «είµα-
στε υποχρεωµένοι να
τα εγγράψουµε µέχρι
το τέλος Σεπτεµβρίου
και αυτό είναι ένα τε-
ράστιο βήµα για την
ανάκτηση της αξιοπι-
στίας του Οργανισµού»
Και πρόσθεσε: «Το ση-
µαντικό είναι πως δεν
τίθενται σε κανέναν
κίνδυνο οι ενισχύσεις».

Έθεσε δε το ερώ-
τηµα προς τον κ. Κόκ-
καλη αν δέχεται
κάποιοι αγρότες να
λαµβάνουν παραπάνω
ενισχύσεις έναντι του
συνόλου των 650.000
αγροτών. Υπενθύµισε,

επίσης, ότι συχνά, από
το 2014 και µετά, επι-
στρέφονται αχρεωστή-
τως καταβληθέντα
ποσά, κάνοντας ιδιαί-
τερη αναφορά στην
περίπτωση του 2017
όπου 159.000 αγρότες
υποβλήθηκαν στην ίδια
διαδικασία και κλήθη-
καν να επιστρέψουν
χρήµατα που εκ λά-
θους είχαν λάβει.

Στόχος, είπε , ο κ.
Τσιάρας, ύστερα από
την επιτήρηση στην
οποία, µε απόφασή του
έχει θέσει τον ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ, είναι ο Οργανι-
σµός να υλοποιήσει το
Σχέδιο ∆ράσης που
έχει εκπονηθεί το
οποίο θα του δώσει τη
δυνατότητα «να λει-
τουργεί µέσα από κα-
νόνες εξυγίανσης,
κανόνες δικαιοσύνης,
οι οποίοι θα τον οδηγή-
σουν στην επόµενη
µέρα».

Αναγνώρισε ότι
«υπάρχουν προβλή-
µατα τα οποία έρχονται
από το παρελθόν. Είναι
ενδεχοµένως η πρώτη

φορά που υπάρχει µια
υπογεγραµµένη σύµ-
βαση διάρκειας µε ου-
σιαστικά µια ένωση
εταιρειών, προκειµέ-
νου µέχρι το 2027 να
υποστηριχθεί ουσια-
στικά ο ΟΠΕΚΕΠΕ στη
λειτουργία του και µε
πληροφοριακά συστή-
µατα αλλά και µε όλες
τις άλλες απαραίτητες
λειτουργίες, οι οποίες
θα του δώσουν τη δυ-
νατότητα να ανταπο-
κριθεί στα αιτήµατα του
αγροτικού και του κτη-
νοτροφικού κόσµου».

Κλείνοντας, ο κ.
Τσιάρας, τόνισε ότι το
µείζον ζήτηµα είναι η
υλοποίηση του Σχεδίου
∆ράσης του ΟΠΕΚΕΠΕ,
το οποίο διασφαλίζει
όχι µόνο τη διαφάνεια
και τη δικαιοσύνη αλλά
και τη συνέχεια στην
καταβολή των ευρω-
παϊκών ενισχύσεων
προς τους παραγω-
γούς, υπενθυµίζοντας
ότι «δεν πρόκειται για
ένα ζήτηµα που αφορά
µια κυβέρνηση αλλά
ένα εθνικό ζήτηµα».

Το σχέδιο δράσης εξυγίανσης του Οργανισµού θα υλοποιηθεί ώστε να υπάρχει
δικαιοσύνη και διαφάνεια αλλά και οµαλή ροή των ευρωπαϊκών ενισχύσεων

Το σωµατείο Εµ-
ποροϋπαλλή-
λων Καρδίτσας

σ υ µ π α ρ α σ τ έ κ ε τ α ι
στους διωκόµενους
στρατευµένους και στέ-
κεται αλληλέγγυο µε
τους νέους στρατευµέ-
νους που εκφράζουν
µε κάθε τρόπο την
εναντίωσή τους στους
ιµπεριαλιστικούς πολέ-
µους, στη γενοκτονία
που διεξάγει το Ισραήλ
στην Παλαιστίνη, την
αιµατοχυσία στο Λί-
βανο και τη γενικότερη
ανάφλεξη στην πε-
ριοχή µας, που προ-

ετοιµάζουν οι ΗΠΑ, το
ΝΑΤΟ και η ΕΕ µαζί το
κράτος τροµοκράτη
του Ισραήλ.

Ο βουλευτής της
Νέας ∆ηµοκρατίας Θ.
Πλεύρης και του ΣΥ-
ΡΙΖΑ Π. Παππάς στοχο-
ποιούν φαντάρους
ζητώντας την τιµωρία
στρατευµένου επειδή
εξέφρασε δηµόσια την
αντίθεσή του στην εµ-
πλοκή της χώρας µας
στους πολέµους και
την αλληλεγγύη του
στους λαούς της περιο-
χής. Όπως ακριβώς κά-
νουν και τα κόµµατά

τους που έχουν πλήρη
συµφωνία µε την εµ-
πλοκή της χώρας µας.

Αποτελεί δικαίωµα
των νέων στρατευµέ-
νων να λένε ελεύθερα
τη γνώµη τους και να
συµµετέχουν σε διαδη-
λώσεις, πορείες, σε εκ-

δηλώσεις ενάντια στην
αποστολή οπλισµού
στην Ουκρανία, στην
αποστολή φρεγατών
στην Ερυθρά Θάλασσα,
ενάντια στη γενοκτονία
στη ΓΑΖΑ και στο ΛΙ-
ΒΑΝΟ.

Το εργατικό κίνηµα
της χώρας µας απαιτεί
τώρα τέτοιες προσπά-
θειες να σταµατήσουν
άµεσα και χωρίς καθυ-
στέρηση. Οι φαντάροι
είναι του λαού παιδιά,
και ως τέτοια µοιράζον-
ται και εκφράζουν τις
ίδιες αγωνίες και διεκ-
δικήσεις.

Προσπαθούν να επι-
βάλλουν σιωπητήριο
στους στρατευµένους
όπως ακριβώς επιχει-
ρούν και σε βάρος των
εργαζοµένων οι οποίοι
µέσα από τα Σωµατεία
και τον Συλλογικό τους
αγώνα σηκώνουν κε-
φάλι για καλύτερους
µισθούς και µεροκά-
µατα.

Στεκόµαστε στο
πλευρό τους. Απαι-
τούµε να σταµατήσει
κάθε προσπάθεια δίω-
ξης, πειθαρχικών µέ-
τρων σε βάρος των
στρατευµένων.

Σωµατείο Εµποροϋπαλλήλων: Αλληλεγγύη
στους διωκόµενους στρατευµένους



Α∆Ε∆Υ Καρδίτσας: Στήριξη της Πανυγειονοµικής
Απεργίας στις 17 Οκτωβρίου

ΗΕκτελεστική
Γραµµατε ί α
του Ν.Τ. της

Α.∆.Ε.∆.Υ. Καρδίτσας,
στηρίζει την Πανυγει-
ονοµική απεργία των ερ-
γαζοµένων στο χώρο της
Υγείας που θα γίνει την
Πέµπτη, 17 Οκτωβρίου
2024, µε συγκέντρωση
διαµαρτυ- ρίας στην
πύλη του Νοσοκοµείου
Καρδίτσας στις 10:30
π.µ.

Η κατάσταση συνο-
λικά στο χώρο της υγείας

αλλά και πιο συγκεκρι-
µένα στο Νοσοκοµείο και
τα Κέντρα Υγείας της
Καρδίτσας δε µπορεί να
χαρακτηριστεί πια «τρα-
γική». Είναι πλέον ΕΠΙ-

ΚΙΝ∆ΥΝΗ.
Συνεχίζουµε τον

αγώνα για την ικανοποί-
ηση του συνόλου των δί-
καιων αιτηµάτων των
υγειονοµικών για δω-

ρεάν υγεία για όλο το
λαό, για µαζικές προσλή-
ψεις µόνιµου προσωπι-
κού, για ουσιαστικές
αυξήσεις στους µισθούς,
για ανθρώπινα ωράρια.

Αγωνιζόµαστε και
διεκδικούµε µαζί µε τους
εργαζόµενους υγειονοµι-
κούς για:

Ενίσχυση του δηµό-
σιου και δωρεάν συστή-
µατος Υγείας.

Αύξηση της κρατικής
χρηµατοδότησης για το
δηµόσιο σύστηµα υγείας.

∆ιπλασιασµό προσω-
πικού. Ταυτόχρονη προ-
κήρυξη του συνόλου
των κενών οργανικών
θέσεων ανά ειδικότητα.
Μοναδική προϋπόθεση
πτυχίο και τίτλος ειδικό-
τητας.

∆ιπλασιασµός µισθών
– αποζηµίωσης των εφη-
µεριών

Ένταξη στα ΒΑΕ, χο-
ρήγηση ανθυγιεινού επι-
δόµατος σε όλους τους
εργαζόµενους στο ΕΣΥ
και στην Πρόνοια.

Μονιµοποίηση συµ-
βασιούχων. Καµία από-
λυση συµβασιούχου ή
παρατασιακού ειδικευό-
µενου.

Ενιαίος κλάδος νοση-
λευτικού προσωπικού.

Έξω οι εργολάβοι από
τα νοσοκοµεία.

Καλούµε όλους τους
εργαζόµενους στον
χώρο της υγείας να συµ-
µετέχουν στην απερ-
γιακή κινητοποίηση της
Πέµπτης 17 Οκτωβρίου
2024 και να δώσουν το
παρών στη συγκέν-
τρωση διαµαρτυρίας
στην πύλη του Νοσοκο-
µείου Καρδίτσας στις
10:30 το πρωί.

Με την ιδιό-
τητα του κα-
θ η γ η τ ή

σχετικά µε την διατρο-
φική αξία του µανιτα-
ριού, αλλά και του
Περιφερειάρχη Θεσσα-
λίας για την θεσµοθέ-
τηση της γιορτής,
µίλησε ο ∆ηµήτρης
Κουρέτας στην εκδή-
λωση της 2ης Πανελλή-
νιας Γιορτής Τρούφας
στην Καλαµπάκα.

Ο κ. Κουρέτας ανα-
φέρθηκε στη σοβαρή
προσπάθεια που εξελίσ-
σεται για τη στήριξη της
περιοχής µε έργα και
δράσεις, οι οποίες γί-

νονται από την Περιφέ-
ρεια Θεσσαλίας σε αγα-
στή συνεργασία µε τους
δηµάρχους του Ν. Τρι-
κάλων. Έργα που πα-
ρουσιάζονται αναλυτικά
σε κάθε δήµο της Θεσ-
σαλίας, στο πλαίσιο του

ανοικτού διαύλου επι-
κοινωνίας που έχει κα-
θιερωθεί και
αγκαλιαστεί από τις το-
πικές κοινότητες.

Σχετικά µε την δια-
τροφική αξία της τρού-
φας, ο Καθηγητής κ.

Κουρέτας µίλησε για τα
ήδη γνωστά χαρακτηρι-
στικά της, που είναι ένα
προϊόν ακριβό, δυσεύ-
ρετο, νόστιµο και µε
ιδιαίτερη γεύση. «Αυτό
όµως που ίσως δεν
είναι γνωστό αφορά τις
αφροδισιακές ιδιότητες
της, καθώς χρησιµοποι-
είται από τα παλιά χρό-
νια από τον …ανδρικό
πληθυσµό. Συνεπώς να
γνωρίζετε ότι η τρούφα
κάνει καλό στην υγεία
µας, ειδικά όταν είναι
τοπικής προέλευσης»
σηµείωσε χαρακτηρι-
στικά.

Κλείνοντας ο Περι-

φερειάρχης αναφέρ-
θηκε και στην σηµαν-
τική συµβολή του
Μουσείου Φυσικής
Ιστορίας Μετεώρων και
του Μουσείου Μανιτα-
ριών, το οποίο µε τις
δράσεις του αναδει-
κνύει και να κάνει γνω-
στή στο ευρύ κοινό, τη
διατροφική και θερα-
πευτική αξία των µανι-
ταριών, τα οφέλη τους
στην υγεία, ενώ µε τις
εναλλακτικές του δρα-
στηριότητες , όπως το
“Κυνήγι Τρούφας” συµ-
βάλει στην ανακάλυψη
νέων γευστικών εµπει-
ριών.
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Κέντρο Επαγγελµατικής Κατάρτισης
ΕΕππιιµµοορρφφωωττιικκήή  ΘΘεεσσσσααλλίίααςς

ΤΕΧΝΙΚΟΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

Το Κέντρο Επαγγελµατικής Κατάρτισης 
ΕΠΙΜΟΡΦΩΤΙΚΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ διοργανώνει επι-

µορφωτικά σεµινάρια µε τίτλο: 

Στους συµµετέχοντες θα χορηγείται 
Βεβαίωση Επιµόρφωσης.

∆ιάρκεια εκπαίδευσης: Β΄ κατηγορία: 35 ώρες Γ΄
κατηγορία: 10 ώρες

∆ηλώσεις συµµετοχής: Α. Παπανδρέου 26 
2ος όροφος- Καρδίτσα

Πληροφορίες: 
24410-70203 και 24410-79634

Σεµινάρια Επιµόρφωσης εργοδοτών, 
εργαζοµένων για θέµατα άσκησης 
καθηκόντων τεχνικού ασφαλείας

“Επιµόρφωση εργοδοτών και εργαζοµέ-
νων για θέµατα άσκησης καθηκόντων 

τεχνικού ασφάλειας Β’ και Γ’ κατηγορίας”

e-mail: apl@apl.gr
site: www.apl.gr

4o km Π.Ο 
Καρδίτσας - Τρικάλων

Τηλ.: 24410 41441 
6974-500570

Fax: 24410-42242

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας ∆ηµ. Κουρέτας
στην Πανελλήνια Γιορτή Τρούφας
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Η Γενετική Βελτίωση Φυτών αρωγός στην
ανάπτυξη της σύγχρονης γεωργίας

ΗΕλληνική Επι-
σ τ η µ ο ν ι κ ή
Εταιρεία Γενε-

τικής Βελτίωσης των
Φυτών διοργανώνει το
19ο Πανελλήνιο Συνέ-
δριό της στη Λάρισα, το
οποίο θα φιλοξενηθεί
στο ξενοδοχείο Imperial
και στο Ινστιτούτο Βιο-
µηχανικών & Κτηνοτρο-
φικών Φυτών, από τις
16 έως τις 18 Οκτω-
βρίου 2024 µε τίτλο:
«Καινοτοµία - Ανθεκτι-
κότητα - Βιώσιµη Ανά-
πτυξη». Η Γενετική
Βελτίωση Φυτών αρω-
γός στην ανάπτυξη της
σύγχρονης γεωργίας.

Συνδιοργανωτής του
Συνεδρίου είναι η Περι-
φέρεια Θεσσαλίας.

∆ιακεκριµένοι επι-
στήµονες θα παρουσιά-
σουν τα αποτελέσµατα
των πιο πρόσφατων
ερευνών στο επιστηµο-
νικό πεδίο της γενετικής
βελτίωσης φυτών και
της γεωργίας.

Οι θεµατικές ενότη-
τες που θα αναπτυχ-
θούν είναι:Γενετική
βελτίωση για απόδοση

και ποιότητα. Γεωργικός
Πειραµατισµός και Ανά-
λυση ∆εδοµένων. Μο-
ριακή Γενετική και
Γονιδιωµατική. Ικανό-
τητα ανάκαµψης του
γενετικού υλικού µετά
από βιοτικές και αβιοτι-
κές καταπονήσεις. Γενε-
τικοί Πόροι και
Βιοποικιλότητα. Καλ-
λιέργεια νέων ειδών και
Καινοτοµία στη σύγ-
χρονη γεωργία.

Το συνέδριο θα ολο-
κληρωθεί την Παρα-
σκευή 18-10-2024, µε
τη στρογγυλή τράπεζα,
όπου ειδικοί οµιλητές
και εκπρόσωποι φορέων
θα συζητήσουν το
θέµα: «Η ανθεκτικότητα
των γεωργικών οικοσυ-

στηµάτων απέναντι στις
φυσικές καταστροφές.
Η εµπειρία του DANIEL
στη Θεσσαλία».

Ο πρόεδρος της Ορ-
γανωτικής Επιτροπής,
∆ρ ∆ηµήτριος Βλαχο-
στέργιος επεσήµανε ότι
«Το Πανελλήνιο συνέ-
δριο της Ελληνικής Επι-
στηµονικής Εταιρείας
Γενετικής και Βελτίωσης
των Φυτών είναι µια
πολύ σηµαντική εκδή-
λωση, καθώς θα συγ-
κεντρώσει για λίγες
µέρες στην πόλη της
Λάρισας τους κορυφαί-
ους επιστήµονες από
όλη τη χώρα ενός πολύ
σηµαντικού επιστηµονι-
κού κλάδου. Ο τίτλος
του συνεδρίου επιλέχ-

θηκε ώστε να ανταπο-
κρίνεται στο ρόλο της
Γενετικής Βελτίωσης
των Φυτών και στα χα-
ρακτηριστικά που θα
πρέπει να έχει από εδώ
και στο εξής η Ελληνική
γεωργία που είναι η
αξιοποίηση της Καινοτο-
µίας που παράγει η
έρευνα, η Ανθεκτικό-
τητα και η ικανότητα
Ανάκαµψης από τις διά-
φορες βιοτικές και αβιο-
τικές καταπονήσεις και η
εγκαθίδρυση ενός Βιώ-
σιµου µοντέλου Ανά-
πτυξης της γεωργίας».

Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, καθ. ∆ηµή-
τριος Κουρέτας δήλωσε
ότι «η Περιφέρεια Θεσ-
σαλίας, από την πρώτη
στιγµή στήριξε το συνέ-
δριο της ΕΕΕΓΒΦ όχι
µόνο γιατί θεωρεί ότι τα
ερευνητικά αποτελέ-
σµατα πρέπει να διαχέ-
ονται στην επιστηµο-
νική κοινότητα και ευ-
ρύτερα στην κοινωνία,
αλλά και γιατί στο συνέ-
δριο θα παρουσιαστούν
εργασίες για επίκαιρα
και φλέγοντα ζητήµατα

που αναδεικνύουν το
ρόλο της επιστήµης της
Γενετικής Βελτίωσης
των Φυτών ως παρά-
γοντα ανάπτυξης και
καινοτοµίας σε µια
εποχή που οι έντονες
και ξαφνικές µεταβολές
του περιβάλλοντος
έχουν δηµιουργήσει µε-
γάλη αστάθεια στη γε-
ωργική παραγωγή και
γενικότερα στη λειτουρ-
γία των φυσικών οικο-
συστηµάτων».

Η κεντρική οµιλία θα
γίνει από τον διακεκρι-
µένο Βελτιωτή Φυτών,
∆ρPaoloAnnicchiarico, ο
οποίος θα αναφερθεί
στη βελτίωση των ψυ-
χανθών απέναντι στις
περιβαλλοντικές εξελί-
ξεις και τα νέα καλλιερ-
γητικά συστήµατα
αξιοποιώντας τις σύγ-
χρονες αγρο-οικολογι-
κές µεθόδους.

Οι ενδιαφερόµενοι
µπορούν να βρουν ανα-
λυτικές πληροφορίες για
το συνέδριο στην ιστο-
σελίδα https://
19pbcongress.wixsite.c
om/19pbcongress

19ο Πανελλήνιο συνέδριο γενετικής βελτίωσης φυτών από την Περιφέρεια
Θεσσαλίας και το Ινστιτούτο Βιοµηχανικών Κτηνοτροφικών Φυτών στη Λάρισα

Με νέα αγωνιστική εµφάνιση στην πρόκληση
της Α1 ΕΣΚΑΘ ο Απόλλων Καρδίτσας!
Ηφετινή χρονιά

βρίσκει ανανε-
ωµένη την αν-

τρική οµάδα του
Απόλλωνα Καρδίτσας, η
οποία παρουσιάζει τη
νέα επίσηµη αγωνιστική
της εµφάνιση για την
περίοδο 2024-25!

∆ίπλα στην µπλε, η
οποία εγκαινιάστηκε ήδη
από την περασµένη
σεζόν, µε τα γνωστά,
επιτυχηµένα αποτελέ-
σµατα, προστέθηκε
φέτος η λευκή φανέλα
µε τις λεπτές µπλε ρίγες
για τις εντός έδρας αγω-
νιστικές υποχρεώσεις

της οµάδας µας!
Τα επίσηµα «αποκα-

λυπτήρια» έλαβαν χώρα
το Σάββατο (5/10) στο
Κλειστό Γυµναστήριο
του Ε.Α.Κ. Καρδίτσας
και στην πρεµιέρα του
Απόλλωνα Καρδίτσας µε

αντίπαλο την Α.Ε.Β. ∆ι-
µηνίου και αποδείχτηκαν
«γούρικα», αφού η
πρώτη παρουσία στο
πρωτάθληµα της Α1
ΕΣΚΑΘ συνοδεύτηκε µε
ιστορική νίκη.

Και οι δύο φανέλες,

ξεχωρίζουν για τις υψη-
λές προδιαγραφές σε
ύφασµα και σχεδιασµό,
καλύπτοντας αισθητικά
και πρακτικά στο ακέ-
ραιο τις ανάγκες των
αθλητών µας.

Τα παραδοσιακά
χρώµατα του Απόλλωνα
συνδυάστηκαν αρµονικά
µε το εξατοµικευµένο
design που επιµελή-
θηκε, τόσο για την µπλε,
όσο και για τη λευκή εµ-
φάνιση, η εταιρεία «Επι-
γραφές -Μεταξοτυπίες
Χρυσικός».

Η εταιρεία (Μεγ. Αλε-
ξάνδρου 45 & Τιτάνων),

µε παρουσία και εµπει-
ρία 29 ετών στο χώρο
των επιγραφών, ανα-
λαµβάνει εκτυπώσεις
παντός τύπου, t-shirts,
διαφηµιστικά, ενώ από
το 2022, επεξεργάζεται
και σχεδιάζει µε συνέ-
πεια και αρτιότητα τα
υπέροχα γραφικά προς
χρήση της οµάδας µας.

Ο Απόλλων Καρδί-
τσας ευχαριστεί τις «Επι-
γραφές-Μεταξοτυπίες
Χρυσικός» και προσω-
πικά τον Θωµά Χρυσικό
για τη στήριξη που πα-
ρέχει και την εµπιστο-
σύνη στην οµάδα µας.



ΗΕλληνική Φί-
λαθλη Οµο-
σ π ο ν δ ί α

Αντισφαίρισης (ΕΦΟΑ)
σε συνεργασία µε τη
Μεγάλη Χορηγό της,
Betsson, συνδιοργάνω-
σαν εκδήλωση µε
στόχο την ενίσχυση
των αθλητικών σωµα-
τείων τένις Φοίβος Λά-
ρισας, Αντισφαίριση και
Ζωή, ΟΑ Νίκαιας Λάρι-
σας και TENNISHALL
που επλήγησαν από τις
καταστροφικές πληµ-
µύρες στην Περιφέρεια
Θεσσαλίας.

Η εκδήλωση πραγ-
µατοποιήθηκε την Πα-
ρασκευή 11 Οκτωβρίου
2024, στην Αίθουσα
Συνεδριάσεων του Πε-
ριφερειακού Συµβου-
λίου Θεσσαλίας για την
ηθική καθώς και την οι-
κονοµική υποστήριξη
των συλλόγων µε το
συνολικό ποσό των
13.000 ευρώ, µε στόχο
την ανασυγκρότησή
τους και την ενίσχυση
του αθλητικού πνεύµα-
τος στην ευρύτερη πε-
ριοχή.

Εκ µέρους του Περι-
φερειάρχη Θεσσαλίας,
ο Αντιπεριφερειάρχης
Αθλητισµού και Πολιτι-
σµού, κ. Σωτήριος Σου-
λούκος, δήλωσε:

«Ο Περιφερειάρχης,
κ. Κουρέτας, δεν κατά-
φερε να είναι σήµερα
εδώ λόγω άλλων υπο-
χρεώσεων, όµως από
την πρώτη στιγµή υπο-
στήριξε τη διοργάνωση.

Από την πρώτη επί-
σκεψη του κ. Ζαννιά,
εκπροσώπου της Οµο-
σπονδίας Τένις, ο Περι-
φερειάρχης ήταν
απόλυτα θετικός στη
διεξαγωγή του πρωτα-
θλήµατος, το οποίο ξε-
πέρασε τα δεδοµένα
της Λάρισας. Το πρωτά-
θληµα προσέλκυσε µε-
γάλο ενδιαφέρον όχι
µόνο στη Λάρισα, αλλά
και σε όλη τη Θεσσα-
λία, και οι εγκαταστά-
σεις αποδεικνύονται
υψηλού επιπέδου. Όλοι

όσοι παρακολούθησαν
και συµµετείχαν αξί-
ζουν συγχαρητήρια,
όπως και οι χορηγοί
που στηρίζουν αυτή
την εκδήλωση. Είµαστε
έτοιµοι για ακόµα µεγα-
λύτερες διοργανώσεις,
µε την Περιφέρεια και
τη Λάρισα να µπορούν
να αναλάβουν πιο ση-
µαντικά αθλητικά γεγο-
νότα στο µέλλον».

Ο ∆ήµαρχος Λάρι-
σας, κ. Αθανάσιος Μα-
µάκος εξέφρασε την
ικανοποίησή του για τη
µεγάλη επιτυχία της
πόλης στη φιλοξενία
του Πανελλήνιου Πρω-
ταθλήµατος Τένις Ju-
nior, αναφέροντας: Η
διοργάνωση αυτή έφε-
ρε σηµαντικά οφέλη
στην τοπική οικονοµία,
µε χιλιάδες γονείς, παι-
διά και προπονητές να
επισκέπτονται την
πόλη, ενισχύοντας τα
καταστήµατα και τα ξε-
νοδοχεία της περιοχής.
Η επιτυχία αυτή απο-
δεικνύει τη δυναµική
της Λάρισας να φιλοξε-
νεί µεγάλα αθλητικά
γεγονότα, χάρη στις
συνεργασίες µε την Πε-
ριφέ- ρεια, τα τοπικά
σωµατεία και τους φο-
ρείς».

Από την πλευρά του
ο Managing Director
της Betsson, κ. Θάνος
Μαρίνος, δήλωσε την
ευγνωµοσύνη του για
τη συνεργασία µε την
Ελληνική Φίλαθλη
Οµοσπονδία Αντισφαί-
ρισης (ΕΦΟΑ) και εξέ-
φρασε την ικανοποίησή
του για τη θετική συ-
νεργασία µε την Περι-
φέρεια, τον ∆ήµο και
την Ένωση Ξενοδόχων

Λάρισας:
«Παρότι στην αρχή

υπήρχαν επιφυλάξεις
για τη χορηγία, η γνω-
ριµία µε τους ανθρώ-
πους της ΕΦΟΑ
ανέδειξε τις ανάγκες
τόσο της οµοσπονδίας
όσο και των νέων
αθληµάτων που εντάσ-
σονται σε αυτήν.
Η Betsson, µε 60 χρό-
νια παρουσίας και τρία
χρόνια δραστηριοποί-
ησης στην ελληνική
αγορά, δεν περιορίζεται
µόνο στη χορηγία,
αλλά συµβάλλει ενεργά
στην κοινωνία µέσω
δράσεων που έχουν
άµεσο αντίκτυπο στις
τοπικές κοινότητες.
Ένα παράδειγµα είναι η
στήριξη του “Υoutho-
rama”, ενός προγράµ-
µατος για άτοµα µε
οπτική αναπηρία, το
οποίο η Betsson βοή-
θησε να γίνει γνωστό
στην Ελλάδα, και µε
αυτόν τον τρόπο σκο-
πεύουµε να στηρίζουµε
αντίστοιχα το τένις,
καθώς και το άθληµα
του πάντελ. Τέλος, η
Betsson δεσµεύεται να
αντιµετωπίσει το ζή-
τηµα της βίας, τόσο
στα γήπεδα όσο και στα
σχολεία, µέσα από ένα
πρόγραµµα που θα
ανακοινωθεί σύντοµα.
Στόχος είναι η εκπαί-
δευση προπονητών και
η συνεργασία µε το
Υπουργείο Παιδείας,
την Περιφέρεια και τον
∆ήµο.

Ο Πρόεδρος της
ΕΦΟΑ, κ. ∆ηµήτρης
Σταµατιάδης δήλωσε
µε την σειρά του:
«Το Πανελλήνιο Πρω-
τάθληµα Τένις που διε-

ξήχθη στη Λάρισα
έγραψε ιστορία ως το
µεγαλύτερο που έχει
φιλοξενηθεί στην πόλη.
Η διοργάνωση ήταν
σηµαντική για την υπο-
στήριξη των τοπικών
σωµατείων, που είχαν
πληγεί σοβαρά. Ευχα-
ριστούµε θερµά την
Περιφέρεια, τον ∆ήµο,
την Ένωση Ξενοδόχων
και όλους τους φορείς
για τη στήριξη και τη
θερµή φιλοξενία αυτής
της σηµαντικής αθλητι-
κής διοργάνωσης».
Από την πλευρά του ο
Αντιπρόεδρος της ∆ιε-
θνούς Ολυµπιακής
Ακαδηµίας και Γενικός
Γραµµατέας της ΕΦΟΑ,
κ. Σπύρος Ζαννιάς, τό-
νισε: «Η Οµοσπονδία
έχει έναν µεγάλο χο-
ρηγό, την Betsson, ο
οποίος όχι µόνο τηρεί
τις οικονοµικές του
υποχρεώσεις, αλλά
αποδεικνύεται ισχυρός
σύµµαχος µε τη γενναι-
όδωρη χρηµατοδότηση
δύο σωµατείων που
επλήγησαν από τις
πληµµύρες. Επιπλέον,
στήριξε και τα δύο
άλλα σωµατεία που,
χωρίς να έχουν ζηµιές,
συνέβαλαν καθοριστικά
στη διοργάνωση του
πρωταθλήµατος, παρέ-
χοντας τις εγκαταστά-
σεις τους. Είναι πολύ
σηµαντική η συνεργα-
σία µε την Περιφέρεια
και τον ∆ήµο, ώστε να
αξιολογηθεί ο αντίκτυ-
πος του πρωταθλήµα-
τος και να δούµε αν τα
αποτελέσµατα είναι
όπως είχαν σχεδιαστεί
και όπως επιθυµού-
σαµε».

Η Πρόεδρος της

Ένωσης Ξενοδόχων
Νοµού Λάρισας, κ. Ει-
ρήνη Παπαϊωάννου,
δήλωσε: «Η Ένωση αγ-
κάλιασε µε µεγάλη
χαρά τη διοργάνωση
του Πανελλήνιου Πρω-
ταθλήµατος Τένις Ju-
nior. Είναι πολύ
σηµαντικός ο αθλητι-
σµός στην κοινωνία, ει-
δικά για τα παιδιά,
τέτοιες εκδηλώσεις ενι-
σχύουν την εξωστρέ-
φεια και την ανάπτυξη
της περιοχής. Είναι µε-
γάλη η ανάγκη για στε-
νότερη συνεργασία
µεταξύ ∆ήµου, Περιφέ-
ρειας και φορέων για
την καλύτερη οργά-
νωση µελλοντικών εκ-
δηλώσεων, εξασφαλ-
ίζοντας άριστη φιλοξε-
νία των επισκεπτών.
Ευχαριστούµε τους χο-
ρηγούς».

Οι εκπρόσωποι των
σωµατείων υπογράµµι-
σαν πως η δράση µιλά
πιο δυνατά από τα
λόγια τονίζοντας:
«Μόνο εµείς που
έχουµε πληγεί µπο-
ρούµε να εκφράσουµε
πραγµατικά την ευγνω-
µοσύνη µας. Ευχαρι-
στούµε θερµά τον κ.
Ζαννιά, τον κ. Σταµα-
τιάδη και την ΕΦΟΑ,
που µεσολάβησαν για
τη συνεργασία µε την
Betsson, η οποία βρί-
σκεται έµπρακτα δίπλα
στα σωµατεία µας.

Η ΕΤΕΜ, η ιστορική
εταιρεία διέλασης
αλουµινίου και ένας
από τους µεγαλύτερους
Βιοµηχανικούς Οµίλους
στην Ελλάδα ήταν ένας
από τους χορηγούς που
συµµετείχαν στην ενί-
σχυση των σωµατείων.

Τρίτη 15 Οκτωβρίου 2024 7

Με την υποστήριξη της Περιφέρειας Θεσσαλίας,
η εκδήλωση ενίσχυσης των σωµατείων Τένις
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Ειδική συνεδρίαση του ∆ηµοτικού
Συµβουλίου Καρδίτσας
Ειδική συνε-

δρίαση του
∆ η µ ο τ ι κ ο ύ

Συµβουλίου Καρδί-
τσας, δια ζώσης και
µέσω τηλεδιάσκεψης
(µεικτή), θα πραγµα-
τοποιηθεί στις 15-10-
2024, ηµέρα Τρίτη και
ώρα 6.30’ µ.µ.

Θέµατα ηµερήσιας
διάταξης:

1. Η δηµοτική αρχή
εδώ και καιρό σε συ-
νεργασία µε όµορους
δήµους της Π.Ε. Καρ-
δίτσας καταβάλει προ-
σπάθειες για την
δηµιουργία καταφυ-
γίου αδέσποτων ζώων
συντροφιάς. Υπάρχει
κάποια εξέλιξη στο
θέµα; Σε ποιο στάδιο
βρίσκεται η σχετική
προσπάθεια; (ερωτών:
Σερ. Γούλας, δηµ.
σύµβουλος πλειοψη-
φίας «ΚΑΡ∆ΙΤΣΑ Ο
ΤΟΠΟΣ ΜΑΣ»)

2. Οι παιδικές χαρές
αποτελούν πάντα ένα

σηµείο αναφοράς για
το κέντρο και τις γει-
τονιές της πόλης αλλά
και για τις ∆ηµοτικές
Κοινότητες του ∆ήµου
µας. Σε αρκετές περι-
πτώσεις οι παιδικές
χαρές χρειάζονται βελ-
τιώσεις και συντήρηση
για να ανταποκρίνον-
ται στις σηµερινές
ανάγκες των παιδιών.
Τι προτίθεται να κάνει
η δηµοτική αρχή για
τη βελτίωση της εικό-
νας των παιδικών
χαρών του ∆ήµου µας;
(ερωτώσα: Ευ. Καρα-
γιάννη, δηµ. σύµβου-

λος πλειοψηφίας
«ΚΑΡ∆ΙΤΣΑ Ο ΤΟΠΟΣ
ΜΑΣ»)

3. Οι κοινόχρηστοι
χώροι του ∆ήµου µας
είναι σηµεία ενδιαφέ-
ροντος και σηµεία
συγκέντρωσης και κοι-
νωνικής επαφής των
συνδηµοτών µας.
Υπάρχει κάποια διαδι-
κασία σε εξέλιξη από
την πλευρά του ∆ήµου
για την ανάπλαση και
την αναβάθµιση αυτών
των χώρων (ερωτών:
∆ηµ. Παπούλιας, δηµ.
σύµβουλος πλειοψη-
φίας «ΚΑΡ∆ΙΤΣΑ Ο

ΤΟΠΟΣ ΜΑΣ»)
4. Οι ελλείψεις ειδι-

κευµένου επιστηµονι-
κού τεχνικού
προσωπικού (µηχανι-
κοί) του δήµου και ο
σχεδιασµός της δηµο-
τικής αρχής για την
πλήρη στελέχωση των
υπηρεσιών (ερωτών:
Εκτ. Γάζος, επικεφα-
λής δηµ. παράταξης
µειοψηφίας «ΛΑΪΚΗ
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ»)

5. Οι κλιµατικές και
περιβαλλοντικές προ-
κλήσεις απαιτούν την
εκπόνηση ενός ολο-
κληρωµένου στρατηγι-
κού σχεδίου για την
αντιµετώπιση τους. Να
µας ενηµερώσετε ανα-
λυτικά για τα έργα, τις
προτεραιότητες και τις
ενέργειες σας, ώστε να
αντιµετωπιστούν µε
τον καλύτερο δυνατό
τρόπο (ερωτών: Κων.
Ξυλοµένος, επικεφα-
λής δηµ. παράταξης
µειοψηφίας «ΑλλΑΓή

στην ΠΡάΞΗ»)
6. Μπορεί ένας

Think tank οργανισµός
να θωρακίσει τον
∆ήµο; (ερωτών: Ιω.
Παπανικολάου, δηµ.
σύµβουλος µειοψη-
φίας «ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ
ΕΥΘΥΝΗΣ»)

7. Για τη ∆ηµοτική
Ακίνητη Περιουσία –
Κτηµατολόγιο (ερω-
τών: Αθ. Μακροστέρ-
γιος, δηµ. σύµβουλος
µειοψηφίας «ΛΑΪΚΗ
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ»)

8. Οι οφειλές του
Λατοµείου Ρούσσου
(ερωτών: Αρ. Τέγος,
δηµ. σύµβουλος µει-
οψηφίας «ΛΑΪΚΗ ΣΥ-
ΣΠΕΙΡΩΣΗ»)

9. Το δηµογραφικό
πρόβληµα και οι πρω-
τοβουλίες της δηµοτι-
κής αρχής για την
αντιµετώπισή του
(ερωτών: Θ. Καλιάς,
δηµ. σύµβουλος µει-
οψηφίας «ΑλλΑΓή
στην ΠΡάΞΗ»)

Οικοδόµοι Καρδίτσας: Αλληλεγγύη στους
διωκόµενους στρατευµένους. Οι φαντάροι
είναι του Λαού Παιδιά!
Το Συνδικάτο

Εργατοτεχνι-
τών Οικοδόµων

και Συναφών Επαγγελ-
µάτων Νοµού Καρδί-
τσας καταδικάζει την
προσπάθεια εκφοβι-
σµού των στρατευµέ-
νων οι οποίοι
εκφράζουν την αντί-
θεση τους ενάντια στις
ιµπεριαλιστικές επεµβά-
σεις και τα εγκλήµατα
όπως αυτά στη Λωρίδα
της Γάζας, στο Λίβανο
στη Συρία κ.α., από το
κράτος δολοφόνο του
Ισραήλ και τους συµµά-
χους του ΗΠΑ ΝΑΤΟ
ΕΕ.

Στεκόµαστε στο
πλευρό κάθε στρατευ-
µένου, ο οποίος έχει το

αναφαίρετο δικαίωµα
να εκφράζει την αντί-
θεση του στα συνεχιζό-
µενα εγκλήµατα σε
βάρος των λαών
αυτών, ενάντια στην
αποστολή οπλισµού
στην Ουκρανία και την
αποστολή φρεγατών
στην Ερυθρά θάλασσα.

Οι αξιωµατικοί, οι
στρατευµένοι και ο
λαός έχουν δώσει µεγά-

λους αγώνες για τα πο-
λιτικά δικαιώµατα των
νέων στρατευµένων.

Είναι δικαίωµα των
νέων στρατευµένων να
λένε την γνώµη τους
ελεύθερα, να συµµετέ-
χουν σε πορείες, σε
συγκεντρώσεις καταδί-
κης του πολέµου. Είναι
δικαίωµα των νέων
στρατευµένων να ζη-
τάνε να γυρίσει πίσω η

ελληνική φρεγάτα που
πλέει στην Ερυθρά Θά-
λασσα, να σταµατήσει η
αποστολή οπλισµού
στην Ουκρανία, να στα-
µατήσει ο ανεφοδια-
σµός αµερικάνικων
αεροπλανοφόρων σε
ελληνικά εδάφη.

Βουλευτές, της Νέας
∆ηµοκρατίας, του ΣΥ-
ΡΙΖΑ και άλλοι στάζουν
χολή για τουςνέους
στρατευµένους που
«τόλµησαν» να συµµε-
τέχουν µε τα στρατιω-
τικά τους ρούχα, στην
αντιπολεµική συγκέν-
τρωση και να εκφρά-
σουν την θέση πολλών
στρατευµένων παιδιών
για την απεµπλοκή της
χώρας µας από τους ιµ-

περιαλιστικούς σχεδια-
σµούς. Έφτασαν µάλι-
στα στο σηµείο να
ζητάνε την πειθαρχική
ποινή του φαντάρου.

Προσπαθούν να επι-
βάλλουν σιωπητήριο
στους στρατευµένους
όπως ακριβώς επιχει-
ρούν και σε βάρος των
εργαζοµένων οι οποίοι
µέσα από τα Σωµατεία
και τον Συλλογικό τους
αγώνα σηκώνουν κε-
φάλι για καλύτερους µι-
σθούς και µεροκάµατα.

Στεκόµαστε στο
πλευρό τους.Απαιτούµε
να σταµατήσει κάθε
προσπάθεια δίωξης,
πειθαρχικών µέτρων σε
βάρος των στρατευµέ-
νων.



Τα γραφεία του
ΤΟΕΒ Τιτανίου
στον Παλαµά

Καρδίτσας επισκέφτηκε
ο Υπουργός Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφί-
µων κ. Κων/νος Τσιά-
ρας, ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας κ. ∆ηµή-
τριος Κουρέτας, ο Αντι-
περιφερειάρχης Καρ-
δίτσας κ. Κων/νος Τέ-
λιος και τα µέλη του
Περιφερειακού Συµ-
βουλίου, κ. Πέτσα Αθη-
νά, κ. Κατέβα Σοφία, κ.
Μπαρµπούτης Κω/νος.

Στις επισκέψεις που
πραγµατοποιήθηκαν
στις 20/09/2024 και
02/10/2024 αντίστοιχα
συζητήθηκε και παρου-
σιάστηκε η πορεία των
αποκαταστάσεων των
ζηµιών που προκάλεσε
η καταστροφική πληµ-
µύρα του Σεπτεµβρίου
2023 στην περιοχή δι-
καιοδοσίας του Οργανι-
σµού καθώς και o τρό-
πος µε τον οποίο το ∆.Σ
διαχειρίστηκε την πρω-
τοφανή καταστροφή
που σηµειώθηκε.

Ο Πρόεδρος του Ορ-
γανισµού κ. Βασίλειος
Γιαννάκος, κατά την
παρουσίαση των έργων
αποκατάστασης , τό-
νισε ότι το κύριο µέ-
ληµα του ∆.Σήταν να
καταστήσει δυνατή την
πρόσβαση σε όλα τα
σηµεία του αγροκτήµα-
τος ώστε να µπορέ-
σουν οι αγρότες να
καλλιεργήσουν τα κτή-
µατατους , καθώς και η
επισκευή όλων των γε-
ωτρήσεων και η αντι-
κατάσταση του αρ-
δευτικού εξοπλισµού,
που πραγµατικά ισοπέ-
δωσε στο «πέρασµα»
του οDaniel,για να
µπορέσουν να αρδευ-
τούν οι καλλιέργειες.

Με την χρηµατοδό-
τηση που δόθηκε στον
Οργανισµό από το
ΥΠΑΑΤ και για αυτό το
∆Σ ευχαρίστησε θερµά
και τον Υπουργό Κων.
Τσιάρα, κατάφερε ο

Οργανισµός να αντα-
ποκριθεί στις απαιτή-
σεις των µελών καθα-
ρίζοντας κύριες απο-
στραγγιστικές τάφρους
(συλλεκτήρες) και επι-
σκευάζοντας και αντι-
καθιστώντας τους πα-
λιούς ενεργοβόρους
και κατεστραµµένους
ηλεκτρολογικούς πίνα-
κες µε καινούριους
(σύστηµα inverter).

Προχωρώντας ένα
βήµα παραπάνω ο
ΤΟΕΒ ΤΙΤΑΝΙΟΥ εγκα-
τέστησε λογισµικό ευ-
φυούς διαχείρισης δε-
δοµένων για τις γεω-
τρήσεις και τεχνολογία
αποµακρυσµένης δια-
χείρισης και ελέγχου ,
εξελίσσοντας την πα-
ραδοσιακή γεωργία µε
καινοτόµες λύσεις και
τεχνολογίες για την κα-
λύτερη διαχείριση των
φυσικών πόρων και τη
µείωση του κόστους
παραγωγής.

Στη συνέχεια, ο
Υπουργός Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφί-
µων κ. Κωνσταντίνος
Τσιάρας αναφέρθηκε
στην εξέλιξη του µεγά-
λου έργου κατασκευής
σύγχρονων κλειστών
δικτύων άρδευσης Υπέ-
ρειας Ν. Λάρισας και
Φύλλου-Ορφανών Ν.
Καρδίτσας ,το δεύτερο
έργο Σ.∆.Ι.Τ που πραγ-
µατοποιεί η κυβέρνηση
στο Ν. Καρδίτσας, το
οποίο θα εξυπηρετήσει
αρδευτικά δύο µεγάλα
αγροκτήµατα που ανή-
κουν στην δικαιοδοσία-
του ΤΟΕΒ ΤΙΤΑΝΙΟΥ
(Φύλλου και Ορφα-
νών) και θα έχει την

δυνατότητα κάλυψης
όµορων αγροκτηµά-
των.

Ο Περιφερειάρχης κ.
∆ηµ.Κουρέτας και ο
Αντιπεριφερειάρχης
Καρδίτσας κ. Κων. Τέλ-
λιος οι οποίοι βρέθηκαν
από την πρώτη στιγµή
αρωγοί και συµπαρα-
στάτες σε αυτή την
δύσκολη κατάσταση
στην οποία βρέθηκε η
περιοχή , τόνισαν τη
σηµασία της αγαστής
συνεργασίαςτων δύο
φορέων σε θέµατα που
άπτονται των αρµοδιο-
τήτων τουςκαι διαβε-
βαίωσαν ότι θα γίνει
κάθε δυνατή προσπά-
θεια προκειµένου να
αποκατασταθούνοι ζη-
µιές που προέκυψαν
και να θωρακιστεί η πε-
ριφέρεια απέναντι στην
κλιµατική αλλαγή και
στην ενεργειακή
κρίση.

Άξιο αναφοράς είναι
και η δηµιουργία της
πρώτης Ενεργειακής
Κοινότητας Πολιτών
Περιφέρειας Θεσσαλίας
(Ε.Κ.Π.Π.Ε.Θ), κατόπιν
εισηγήσεων και προ-
σπαθειών του Περιφε-
ρειάρχη Θεσσαλίας κ.
∆ηµ. Κουρέτα, της
οποίας µέλος αποτελεί
και ο ΤΟΕΒ ΤΙΤΑΝΙΟΥ
και µέλος διοικητικού
του Συµβουλίου της
ΕΚΠΠΕΘ είναι και ο
Πρόεδρος του Οργανι-
σµού κ. Βασίλειος Γιαν-
νάκος.

Το ∆Σ του ΤΟΕΒ ΤΙ-
ΤΑΝΙΟΥ ευχαριστεί ιδι-
αίτερα τον Υπουργό κ.
Κων. Τσιάρα , τον Πε-
ριφερειάρχη κ. ∆ηµ.

Κουρέτα και τα µέλη
του Περιφερειακού
Συµβουλίου για την
αµέριστη συνδροµή και
βοήθεια τους, η οποία
επισφραγίστηκε µε την
επίσκεψή τους στον
ΤΟΕΒ ΤΙΤΑΝΙΟΥ, κα-
θώς πρώτη φορά στην
ιστορία του Οργανι-
σµού ανώτερα στελέχη
της κυβέρνησης και
κρατικοί λειτουργοί
στάθηκαν στο ύψος

των περιστάσεων και
ανταποκρινόµενοι στις
απαιτήσεις βρέθηκαν
δίπλα στους ανθρώ-
πους του µόχθου προ-
κειµένου να βοηθή-
σουν στην επίλυση
όλων των θεµάτων που
προέκυψαν για να εξα-
σφαλιστεί η οµαλή λει-
τουργία του Οργανισ-
µού και η βιωσιµότητα
της παραγωγικής διαδι-
κασίας.
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Επί τάπητος τα ζητήµατα
του ΤΟΕΒ Τιτανίου

ΕΕννττοοππίίσσττηηκκαανν  κκααιι  
κκαατταασσχχέέθθηηκκαανν  άάννωω  ττωωνν
1122,,55  κκιιλλώώνν  αακκααττέέρργγαασσττηηςς
κκάάννννααββηηςς  σσεε  δδαασσιικκήή  ππεερριιοοχχήή
ττοουυ  ∆∆ήήµµοουυ  ΑΑρργγιιθθέέααςς  

Από αστυ-
νοµικούς του
Τ µ ή µ α τ ο ς
Α σ φ ά λ ε ι α ς
Καρδίτσας, σε
συνεργασία µε
αστυνοµικούς
του Αστυνοµι-
κού Τµήµατος
Μου ζακ ί ου ,

εντοπίστηκαν και κατασχέθηκαν ποσότητες
ακατέργαστης κάνναβης σε δασική περιοχή του
∆ήµου Αργιθέας Καρδίτσας.

Ειδικότερα, οι αστυνοµικοί εντόπισαν στην
προαναφερόµενη περιοχή µία σακούλα απορ-
ριµµάτων, καλυµµένη µε κλώνους δέντρων και
ένα σεντόνι, στο εσωτερικό της οποίας βρέθη-
καν ποσότητες ακατέργαστης κάνναβης, συνο-
λικού βάρους -12- κιλών και -616-
γραµµαρίων, οι οποίες χθες (11-10-2024) το
απόγευµα κατασχέθηκαν.

Από τον χώρο κατασχέθηκαν, επιπλέον,
τρεις νάιλον σακούλες, ένα σεντόνι, ένα εσώ-
ρουχο και µία µάσκα προστασίας µίας χρήσης.

Πραγµατοποιούνται έρευνες για την ταυτο-
ποίηση του/ων δράστη/ών, ενώ την προανά-
κριση διενεργεί το Τµήµα Ασφάλειας
Καρδίτσας. 
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Καλλιέργειες σε θερµοκήπια: Προ των
πυλών πρόγραµµα 600 εκατ. ευρώ

Να «µειώσει»
την ψαλίδα
που υπάρχει

στη θερµοκηπιακή καλ-
λιέργεια της χώρας µας
µε εκείνην των κύριων
ανταγωνιστών της,
όπως η Ολλανδία, επι-
χειρεί η κυβέρνηση µε
την ανακοίνωση κον-
δυλίων ύψους 600
εκατ. ευρώ που θα κα-
τευθυνθούν σε αυτόν
τον κλάδο.

Η ανακοίνωση έγινε
από τον πρωθυ-
πουργό, Κυριάκο Μη-
τσοτάκη από το βήµα
της 88ης ∆ΕΘ µε τον
ίδιο να σηµειώνει πως
«ο πρωτογενής τοµέας
αποτελεί σταθερή προ-
τεραιότητά µας» προ-
σθέτοντας «έχουµε
πολύ λίγα θερµοκήπια
στη χώρα µας σε σχέση
µε άλλες ευρωπαϊκές
χώρες».

«Το πρόγραµµα που
ανακοίνωσε ο Πρωθυ-
πουργός στη ∆ΕΘ είναι
το εφαλτήριο για την
ανάπτυξη των θερµο-
κηπιακών καλλιερ-
γειών. Η συνεργασία
του υπουργείου Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και
Τροφίµων και του τρα-

πεζικού τοµέα αποτε-
λούν το πρώτο αλλά
ουσιαστικό βήµα για να
ανοίξει ένας νέος ελπι-
δοφόρος δρόµος για
τον συγκεκριµένο
κλάδο, προς όφελος
των αγροτών µας» είπε
στο Αθηναϊκό - Μακε-
δονικό Πρακτορείο Ει-
δήσεων ο υπουργός
Αγροτικής Ανάπτυξης
και Τροφίµων, Κώστας
Τσιάρας υποστηρίζον-
τας «στόχος µας, η δια-
σφάλιση της
βιωσιµότητας των φυ-
σικών πόρων και της
αειφόρου παραγωγής,
σε συνδυασµό µε την
αύξηση του αγροτικού
εισοδήµατος

Σύµφωνα µε τα επί-
σηµα στοιχεία της Ελ-
ληνικής Στατιστικής
Υπηρεσίας (ΕΛΣΤΑΤ)

στη χώρα µας σήµερα
καλλιεργούνται συνο-
λικά 50.000 στρέµ-
µατα θερµοκηπίων, εκ
των οποίων τα 15.500
στρέµµατα βρίσκονται
στην Κρήτη και 3.500
στρέµµατα στη Θεσσα-
λία. Η συνολική παρα-
γωγή ανέρχεται σε
496.000 τόνους και 9
τόνους ανά στρέµµα.
Στην κορυφή των θερ-
µοκηπιακών προϊόντων
βρίσκεται η ντοµάτα µε
ποσοστό 38%, ακολου-
θεί η φράουλα µε 25%
και τα αγγουράκια µε
15%.

Την ίδια στιγµή
στην Ολλανδία, οι
εκτάσεις φτάνουν τα
120.000 στρέµµατα, µε
την ελληνική πλευρά
να επιθυµεί να καλύψει
αυτό το κενό. Εάν πάλι
στην εξίσωση µπει και
η Τουρκία, εκεί η «ψα-
λίδα» ανοίγει ακόµη
περισσότερο καθώς στη
γειτονική χώρα υπάρ-
χουν 800.000 στρέµ-
µατα θερµοκηπίων.
Ο κ. Τσιάρας ανέφερε
ότι «η ενίσχυση των
θερµοκηπιακών καλ-
λιεργειών αποτελεί µο-
νόδροµο για την
αγροτική παραγωγή,
από τη στιγµή που θέ-
λουµε να στηρίξουµε
τον πρωτογενή τοµέα
µιας και η κυβέρνησή
µας, αναγνωρίζει την
εξαιρετικά σηµαντική
συµβολή που έχει, όχι
µόνο στην ανάπτυξη
της ελληνικής οικονο-
µίας, αλλά και της ελ-
ληνικής περιφέρειας,

καθώς και στη διατή-
ρηση της κοινωνικής
συνοχής».

Η χρηµατοδότηση
Η συνολική χρηµατο-
δότηση του προγράµ-
µατος θα φτάσει τα 600
εκατ. ευρώ. Από αυτά,
το 50% θα προέρχον-
ται από κεφάλαια της
ΚΑΠ, το 35% από τρα-
πεζικό δανεισµό ενώ το
υπόλοιπο 15% θα κλη-
θεί να το καταβάλει ο
ενδιαφερόµενος µέσω
ιδίων κεφαλαίων.

«Οι θερµοκηπιακές
καλλιέργειες αποτε-
λούν µια φυσιολογική
εξέλιξη στον τρόπο πα-
ραγωγής. Προσφέρουν
ασφάλεια απέναντι στις
επιπτώσεις της κλιµατι-
κής κρίσης, µείωση της
κατανάλωσης υδάτινων
πόρων αλλά και φυτο-
φαρµάκων, µείωση του
κόστους καλλιέργειας
και αυξηµένη, ακόµα
και δέκα φορές, σε πο-
σότητες παραγοµένων
προϊόντων» τόνισε ο κ.
Τσιάρας συµπληρώνον-
τας πως «όλα αυτά σε
συνδυασµό µε την ανά-
πτυξη καινοτόµων
αγροβολταϊκών συστη-
µάτων µπορούν να ενι-
σχύσουν περαιτέρω
την ανταγωνιστικότητα
των προϊόντων της ελ-
ληνικής γης σε µια όλο
και περισσότερο απαι-
τητική διεθνή αγορά».
∆ικαιούχοι θα είναι τα
φυσικά και νοµικά πρό-
σωπα καθώς και τα
συλλογικά σχήµατα
του αγροτικού συνεται-
ριστικού δικαίου (οµά-
δες παραγωγών,
οργανώσεις παραγω-
γών, αγροτικοί συνε-
ταιρισµοί και ενώσεις
αυτών, πλην εκείνων
που χρηµατοδοτούνται
από άλλο Τοµεακό
Πρόγραµµα).

Οι στόχοι
Μέσω της δηµιουρ-

γίας περισσότερων

εκτάσεων θερµοκηπια-
κής καλλιέργειας το
υπουργείο Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφί-
µων στοχεύει στην
«αξιοποίηση των πλεο-
νεκτηµάτων της ελλη-
νικής γης και του
κλίµατος της πατρίδας
µας, για να ταυτίσουµε,
παγκοσµίως, τα εξαιρε-
τικά ελληνικά προϊόντα
µε την ποιότητα και την
υψηλή διατροφική
αξίας» επισήµανε ο κ.
Τσιάρας στο ΑΠΕ-ΜΠΕ.

Επιπλέον, όπως το-
νίστηκε κατά τη διάρ-
κεια σχετικής εκδήλω-
σης που οργανώθηκε
στη Λάρισα την περα-
σµένη Τετάρτη, στόχος
είναι η αύξηση της πα-
ραγωγικότητας ανά µο-
νάδα επιφάνειας έως
και 10 φορές.

Παράλληλα θα απαι-
τούνται λιγότερες πο-
σότητες νερού, κάτι
απαραίτητο σε περιοχές
όπως η Κρήτη και η
Θεσσαλία, µέρη όπου
τα τελευταία χρόνια η
λειψυδρία έχει αφήσει
έντονο το αποτύπωµά
της.

Εκτός από τα παρα-
πάνω, θα «διπλασια-
στεί» και η έκταση της
γης. ∆ηλαδή εντός των
θερµοκηπίων θα καλ-
λιεργούνται τα αγρο-
τικά προϊόντα ενώ στις
στέγες των θερµοκη-
πίων, θα δηµιουργη-
θούν επιφάνειες όπου
οι παραγωγοί θα µπο-
ρούν να εγκαταστή-
σουν ηλιακά πάνελ. Σε
διαφορετική περίπτωση
τα φωτοβολταϊκά θα
κάλυπταν εκτάσεις πα-
ραγωγικής γης.
Ωστόσο, εκτός από το
κέρδος σε στρέµµατα,
οι παραγωγοί θα µπο-
ρούν να εξοικονοµή-
σουν και ηλεκτρικό
ρεύµα, ρίχνοντας το
κόστος παραγωγής και
αυξάνοντας τα κέρδη
τους.

Κώστας Τσιάρας: Μονόδροµος η ενίσχυσή τους

ΣΣύύσσκκεεψψηη  φφοορρέέωωνν  σσττοουυςς  
ΣΣοοφφάάδδεεςς  µµεε  θθέέµµαα::  
∆∆ιιααχχεείίρριισσηη  υυδδααττιικκοούύ  
δδυυννααµµιικκοούύ

Ο ∆ήµος Σο-
φάδων  µε την
Αποκεντρωµένης
∆ιοίκησης Θεσ-
σαλίας – Στερεάς
Ελλάδα, πραγµα-
τοποιεί σύσκεψη
την Τρίτη 15
Οκτωβρίου 2024
στις 12:30 στην

αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου στο ∆η-
µαρχείο Σοφάδων µε θέµα: ∆ιαχείριση υδατι-
κού δυναµικού.

Στη σύσκεψη θα παραβρίσκονται η ∆ΕΥΑ
ΣΟΦΑ∆ΩΝ, ΥΠΗΡΕΣΙΑ Υ∆ΑΤΟΣ ΛΑΡΙΣΑΣ,
ΤΟΕΒ ΘΕΣΣΑΛΙΩΤΙ∆ΟΣ ΚΑΙ ΤΟΕΒ 6ης ΖΩΝΗΣ.
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Πρωτιά Νίκου Ανδρουλάκη
και στο Νοµό Καρδίτσας
Ψήφο εµπιστο-

σύνης στον
Νίκο Αν-

δρουλάκη έδωσε η
Καρδίτσα κατά τον
δεύτερο γύρο των εσω-
κοµµατικών εκλογών
του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ,
την περασµένη Κυ-
ριακή.

Ψήφισαν συνολικά
2.499 µέλη και φίλοι
του κόµµατος και το
αποτέλεσµα της κάλπης
στο Νοµό Καρδίτσας
(από τα 10 συνολικά
εκλογικά τµήµατα) έχει
ως εξής:

Νίκος Ανδρουλάκης:
1.526 ψήφοι

Χάρης ∆ούκας: 948
ψήφοι

Σε επίπεδο Περιφέ-
ρειας Θεσσαλίας, η ει-
κόνα έχει ως εξής:

Νίκος Ανδρουλάκης:
55,47%

Χάρης ∆ούκας:
44,53%

Πανελλαδικά, τα τε-

λικά αποτελέσµατα του
β’ γύρου των εσωκοµ-
µατικών εκλογών, όπο
υ ο Νίκος Ανδρουλά-
κης κατέγραψε ξεκά-
θαρη νίκη, διαµορφώ-
θηκαν ως εξής:

Νίκος Ανδρουλά-
κης 59,92% (125.820)
Χάρης ∆ούκας 40,08%
(84.149)

Ψηφίσαντες
213.001
Έγκυρα 209.969
Άκυρα/ λευκά:

3.032

Νίκος

Ανδρουλάκης
Λίγα λεπτά µετά τις

22.30 ξεκίνησε η οµιλία
του Νίκου Ανδρουλάκη
από την Χαριλάου Τρι-
κούπη.

«Σας ευχαριστώ από
τα βάθη της καρδιάς
µου για τη µεγάλη
τιµή. Οι µεγάλες αλλα-
γές, οι µεγάλες νίκες
θα έρθουν όταν είµα-
στε ενωµένοι ενάντια
στη συντήρηση. ∆ί-
νουµε προοπτική στις
Ελληνίδες και τους Έλ-
ληνες, στις νεότερες
γενιές», τα πρώτα

λόγια του.
Ευχαρίστησε τους

συνυποψηφίους τους.
Εµφανίστηκε βέβαιος
πως θα είναι στην
πρώτη γραµµή του
αγώνα. «Σήµερα δεν
υπάρχουν νικητές και
ηττηµένοι. Όλοι µαζί
θα πάµε το ΠΑΣΟΚ
µπροστά» ανέφερε.

Απηύθυνε ανοιχτό
προσκλητήριο σε όλους
τους πολίτες που είναι
απογοητευµένοι από
την κυβερνητική πολι-
τική. «Μαζί θα προχω-
ρήσουµε πάνω απ΄όλα
µε πολιτική ήθος»,
είπε. Θα αγκαλιάσουµε
τις αγωνίες και τις
προσδοκίες σας, τό-
νισε.

Χάρης ∆ούκας
«Θέλω να ευχαρι-

στήσω από καρδιάς
τους φίλους και τα
µέλη του ΠΑΣΟΚ γιατί
µας τίµησαν στις δύο

αυτές κρίσιµες διαδικα-
σίες. Θένω να συγχαρώ
τον Νίκο Ανδρουλάκη
για τη νίκη του. Θέλω
να ευχαριστήσω από
καρδιάς τους φίλους
και τα µέλη του ΠΑΣΟΚ
που στήριξαν την υπο-
ψηφιότητά µας. Κατα-
φέραµε σε 3,5 µήνες
να κάνουµε έναν κα-
θαρό και έντιµο αγώνα
χωρίς συµβιβασµούς,
απέναντι σε ακραίες
επιθέσεις και να δηµι-
ουργήσουµε ένα ισχυ-
ρό πολιτικό ρεύµα. Θα
συνεχίσω να αγωνίζο-
µαι για τις αρχές και τις
αξίες µας, της δηµο-
κρατίας, της δικαιοσύ-
νης, της συµµετοχής,
της διαφάνειας, της λο-
γοδοσίας, µε ενότητα,
µε τη συµµετοχή όλων,
για ένα µεγάλο, ανοι-
χτό, δυνατό ΠΑΣΟΚ
που µπορεί να κερδίσει.
Θα είµαι πάντα εδώ
στην πρώτη γραµµή».

Τµήµα Κοινωνικής Πολιτικής ∆. Σοφάδων: Μήνας
ευαισθητοποίησης για τον καρκίνο του µαστού

Το Τµήµα Κοι-
νωνικής Πολι-
τικής του

∆ήµου Σοφάδων στέλ-
νει µήνυµα προς όλες
τις γυναίκες για τον
‘’Μήνα ευαισθητοποί-
ησης για τον καρκίνο
του µαστού- Οκτώ-
βριος 2024’’.

Ο Οκτώβριος καθιε-
ρώθηκε ως µήνας Ενη-
µέρωσης & Ευαισθη-
τοποίησης για τον Καρ-
κίνο του Μαστού. Στην
Ελλάδα σύµφωνα µε
το Εuropean Cancer
Information Sistem της
Ευρωπαϊκής Επιτρο-
πής, το 2022, εντοπί-
στηκαν 20.730 νέες
περιπτώσεις καρκίνου
στην ηλικιακή οµάδα
25-79 ετών, µε το
34% να αναφέρεται
στον καρκίνο µαστού.

Επισηµαίνουµετηση-
µασίατηςσωστήςπρό-
ληψηςκαιέγκαιρηςθερα
πείας. Ο προσυµπτω-
µατικός έλεγχος αποτε-
λεί το σύνολο των
µέτρων που οδηγεί
στην έγκαιρη ανί-
χνευση και κατάλληλη
θεραπευτική παρέµ-
βαση.

Υπάρχουν τρεις µέ-
θοδοι προσυµπτωµατι-
κού ελέγχου του

καρκίνου του µαστού:
Αυτοεξέταση
Κλινική εξέταση µα-

στού
Μαστογραφία
Με το Πρόγραµµα

Φώφη Γεννηµατά του
Υπουργείου Υγείας, δί-
νεται ηδυνατότητασεό-
λοκαιπερισσότερεςγυνα
ίκεςναευαισθητοποι-
ηθούνκαιναµηναµε-
λούντιςαπαραίτητεςεξε
τάσεις. Οι δωρεάν εξε-

τάσεις που περιλαµβά-
νονται στο Πρόγραµµα
είναι οι εξής:

ΕξέτασηΨηφιακή-
ςΜαστογραφίας για
όλες τις γυναίκεςδι-
καιούχους.

Υπερηχογράφηµα(σ
ε περίπτωσηευρήµατος
η ανάγκηπεραιτέρωδιε-
ρεύνησης).

Κλινική εξέταση (σε
περίπτωση ευρήµατος).

∆ικαιούχοι της ∆ρά-
σης είναι γυναίκεςΕλ-
ληνικήςυπηκοότητας
και οι γυναίκεςπολίτε-
ςτρίτωνχωρών που πα-
ραµένουννόµιµα στην
ΕλληνικήΕπικράτεια.
Πρέπει να πληρούνσω-
ρευτικά τις παρακάτω-
προϋποθέσεις:

Να ανήκουν στην
ηλικιακή οµάδα 45-74
ετών.

Να φέρουν Αριθµό
Μητρώου Κοινωνική-
ςΑσφάλισης Α.Μ.Κ.Α.

Να µην έχουν διε-
νεργήσει τις ίδιες δια-
γνωστικές εξετάσεις
τους τελευταίους 12
µήνες.

Να µην έχουν νοσή-
σει από καρκίνο του
µαστού εντός των τε-
λευταίων 5 ετών.

Ηενηµέρωσηκαιη-
προβολήτωνθεµάτων-
πουάπτονταιτουκαρκίν
ουτουµαστούθεωρεί-
ταιαναγκαίααπόόλου-
ςτουςφορείς,

Πρόγραµµα Προ-
λαµβάνω(mastogra-
fia.gov.gr).

∆εν εφησυχά-
ζουµε!!!

Ακόµα και η πιο δύ-
σκολη ασθένεια, µπο-
ρεί να νικηθεί!!!
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Αφιερωµένη στον Χρυσόστοµο Μητροπάνο
η 9η Γιορτή ∆ηµοτικού Τραγουδιού
Αφ ι ε ρ ω µ έ ν η

στον σπουδαίο
αοιδό της το-

πικής παράδοσης Χρυ-
σόστοµο Μητροπάνο
θα είναι η 9η Γιορτή
∆ηµοτικού Τραγουδιού
που οργανώνει η
Ένωση Πολιτιστικών
Συλλόγων Νοµού Καρ-
δίτσας την Κυριακή 20
Οκτωβρίου, και ώρα
20:00, στο αίθριο της
∆ηµοτικής Αγοράς
Μουζακίου, σε συν-
διοργάνωση µε την Πε-
ριφέρεια Θεσσαλίας
-Περιφερειακή Ενότητα
Καρδίτσας και τον
∆ήµο Μουζακίου.

Η Γιορτή γίνεται µε
αφορµή την έναρξη της
νέας χορευτικής χρο-
νιάς για τους Πολιτιστι-
κούς Συλλόγους δίνον-
τας τη δυνατότητα στα
µέλη τους να ανταµώ-
σουν όλοι µαζί, να αν-
ταλλάξουν απόψεις και
να διασκεδάσουν.

Όλο αυτό το εγχεί-
ρηµα, άλλωστε, αποτε-
λούσε και δική τους
ανάγκη και έτσι µε πο-
λύτιµη στήριξή τους και
συµµετοχή έγινε πρά-
ξη.

Παράλληλα, είναι
µια καλή ευκαιρία και

για τον κάθε Καρδι-
τσιώτη να έρθει και να
διασκεδάσει αφού η εί-
σοδος είναι ελεύθερη
για όλο τον κόσµο.

Φέτος, η διοργά-
νωση θα περιλαµβάνει
αφιέρωµα στον σπου-
δαίο Χρυσόστοµο Μη-
τροπάνο, ως µια
ελάχιστη ένδειξη ανα-
γνώρισης της προσφο-
ράς και του έργου του.

Αµέσως µετά το
αφιέρωµα, θα ακολου-
θήσει γλέντι µε τη συµ-
µετοχή αξιόλογων
µουσικών του τόπου
µας που θα ανακοινω-
θούν προσεχώς.

Η ∆ιοίκηση της Ένω-
σης Πολιτιστικών Συλ-
λόγων καλεί όλους
τους Συλλόγους – µέλη
της, όλα τα χορευτικά
του Νοµού, και ειδικά
της περιοχής Μουζα-

κίου, όλους τους χορο-
διδασκάλους τους
όπως και όλους τους
Καρδιτσιώτες, να συµ-
µετάσχουν στην εκδή-
λωση και να περάσουν
µία ευχάριστη βραδιά.

Σύντοµο
Βιογραφικό

του Χρυσόστοµου
Μητροπάνου

Ο Χρυσόστοµος Μη-
τροπάνος γεννήθηκε
στο Καππά, όπου και
έζησε µέχρι να τελει-
ώσει το εξατάξιο Γυ-
µνάσιο στο Φανάρι
Καρδίτσας. Σπούδασε
και συνεργάστηκε επί
11 χρόνια µε τον Σί-
µωνα Καρρά, καθώς και
στο Ωδείο Σκαλκώτα
όπου έλαβε το δίπλωµά
του από τη Σχολή Βυ-
ζαντινής Μουσικής µε
άριστα, από τον αεί-

µνηστο Λυκούργου Αγ-
γελόπουλο. Είναι ιδρυ-
τικό µέλος του Αρχείου
Ελληνικής Μουσικής,
ακούραστος εργάτης
συµµετέχων στις έρευ-
νες και τις δισκογραφι-
κές παραγωγές του
Αρχείου στην Αθήνα
και στην επαρχία. Εδώ
και πέντε δεκαετίες
υπηρετεί την παράδοση
µε κάθε τρόπο, είτε ορ-
γανώνοντας εκδηλώ-
σεις η εκποµπές, είτε
τραγουδώντας.

Ίσως όµως η πολυτι-
µότερη προσφορά του
είναι η µεταλαµπά-
δευσή της στις νεότε-
ρες γενιές και στις
χιλιάδες µαθητές του
στο Πειραµατικό Μου-
σικό Γυµνάσιο και Λύ-
κειο Παλλήνης. Πολλοί
από αυτούς µάλιστα,
είναι σήµερα επώνυµοι
καλλιτέχνες και δεν
παύουν να µνηµο-
νεύουν το όνοµα του
και την τύχη που είχαν
να διδαχτούν από
αυτόν τη θεωρία και
την πράξη της παραδο-
σιακής µουσικής.

Στη διάρκεια της κα-
ριέρας του ο Χρ. Μη-
τροπάνος έχει
συνεργαστεί µε τους

σηµαντικότερους τρα-
γουδιστές και µουσι-
κούς, αλλά και µε
νέους τους οποίους κα-
θοδηγούσε στα πρώτα
τους βήµατα για περισ-
σότερα από 15 χρόνια.
Είναι ∆ιευθυντής της
ορχήστρας «Θρία» του
Πνευµατικού Κέντρου
∆ήµου Ασπροπύργου
µε έντονη καλλιτεχνική
και παιδαγωγική πα-
ρουσία. ∆ιετέλεσε επί
τριετία υπεύθυνος της
εκποµπής για την πα-
ραδοσιακή µουσική
στην ΕΡΤ2. ∆ίδαξε επί-
σης στο Ίδρυµα Π.
Ζήση όπου συµµετείχε
και στο ∆ιοικητικό Συµ-
βούλιο. ∆ιεύθυνε την
παραδοσιακή χορωδία
του Αγίου Στεφάνου
Αττικής, του Λυκείου
Ελληνίδων, Ραφήνας
κ.ά.

Εκτός από τους προ-
σωπικούς δίσκους µε
θεσσαλικά τραγούδια,
συµµετείχε στις δισκο-
γραφικές παραγωγές
του Αρχείου Ελληνικής
Μουσικής και σε πολλές
άλλες όπως, µε τη
∆όµνα Σαµίου, το Ερ-
γαστήρι Παλιάς Μουσι-
κής, την Ανάβαση κ.ά
φορείς.

Οικονοµική επιστήµη & Λογιστική:
Η πρόκληση και οι ευκαιρίες της Τεχνητής
Νοηµοσύνης
Με µεγάλη επι-

τυχία και
συµµετοχή

πραγµατοποιήθηκε,
την Πέµπτη 11 Οκτω-
βρίου 2024, η εκδή-
λωση του Περιφε-
ρειακού Τµήµατος
Θεσσαλίας του Οικονο-
µικού Επιµελητηρίου
της Ελλάδας, σε συ-
νεργασία µε το Helleni-
cAmericanCollege/Hell
enicAmericanUniver-
sity µε θέµα:«Οικονο-
µική επιστήµη &

Λογιστική: Η πρό-
κληση και οι ευκαιρίες
της Τεχνητής Νοηµο-
σύνης».

Ο στόχος της εκδή-
λωσης, που ήταν να
ενηµερώσει οικονοµο-
λόγους, λογιστές, ανα-

λυτές, µελετητές, φοι-
τητές οικονοµικών
σχολών της Θεσσαλίας
πώς να µετατρέψουν
εφαρµογές παραγωγι-
κής τεχνητής νοηµο-
σύνης σε προσωπικούς
βοηθούς, αναλυτές,
επιτεύχθηκε µε τον κα-
λύτερο τρόπο από το-
νοµιλητή, ∆ρ. ∆ηµήτρη
Τολιά, Κοσµήτορα Ψη-
φιακής Μάθησης και
Εκπαιδευτικής Καινο-
τοµίας, του Hellenic
American University,

στην κατάµεστη αί-
θουσα του ξενοδοχείου
Grecotel Imperial,, στη
Λάρισα.

Στο σεµινάριο απεύ-
θυναν χαιρετισµό
οΠρόεδρος του 7ουΠΤ
του ΟΕΕ κος Ηλίας Κο-
τσιµπογεώργος και ο
Αντιπρόεδρος Χρήστος
Παύλου.

Σε όλους τους συµ-
µετέχοντες θα χορηγη-
θούν, από το 7ο ΠΤ
ΟΕΕ, πιστοποιητικά
παρακολούθησης.
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Η Περιφερειακή Αρχή του ∆ηµ. Κουρέτα στηρίζει
έµπρακτα το αεροδρόµιο της Νέας Αγχιάλου

ΗΠεριφερειακή
Αρχή του ∆η-
µήτρη Κου-

ρέτα στηρίζει το
αεροδρόµιο της Νέας
Αγχιάλου έµπρακτα. Με
χρηµατοδότηση από
την Περιφέρεια, ξεκινά
το 2025 συνεργασία µε
την KPI, µια εξειδικευ-
µένη εταιρεία παροχής
υπηρεσιών µάρκετινγκ
αεροπορίας, ενώ ανα-
βαθµίζουµε την προ-
υπάρχουσα συνεργασία
µε µεγάλη εταιρεία από
το Ισραήλ, για την συν-
διαφήµιση των δροµο-
λογίων. Σε αυτή την
προσπάθεια σας θέ-
λουµε συνοδοιπόρους,
µαζί µας, όλους. Αυτο-
διοίκηση, Επιµελητήρια,
παραγωγικούς φο- ρείς
και φυσικά όλους, ανε-
ξαιρέτως τους επαγγελ-
µατίες του τουρισµού».

Αυτά ανέφερε στην
οµιλία της η Αντιπερι-

φερειάρχης Τουρισµού
Νατάσα Αδαµοπούλου
στη σύσκεψη που
πραγµατοποιήθηκε,
µέσα σε κλίµα σύµ-
πνοιας και οµοψυχίας
στις Μηλιές, µε πρωτο-
βουλία της Περιφέ-
ρειας, της ΠΕ∆ και του
∆ήµου Νοτίου Πηλίου,
µε θέµα την αναβάθ-
µιση του αεροδροµίου
της Νέα Αγχιάλου.

Η κ. Αδαµοπούλου,
αφού υπενθύµισε ότι
«η πρώτη της συνάν-
τηση, ως Αντιπεριφε-

ρειάρχης Τουρισµού,
ήταν µε τον Αερολιµε-
νάρχη της Νέας Αγχιά-
λου, από τον οποίο
ζήτησε ενηµέρωση και
συνεργασία, σε µια
συµβολική αλλά και ου-
σιαστική κίνηση», ανα-
φέρθηκες στις
συνεργασίες µε την ΚΡΙ
και την Ισραηλινή εται-
ρία, τονίζοντας ότι «η
Περιφέρεια Θεσσαλίας,
θα επιµείνει σε αυτό το
πνεύµα συνεργασίας
και εξωστρέφειας, κα-
λώντας όλους τους φο-

ρείς να συστρατευθούν
προς αυτή την προσπά-
θεια. Με ενδιαφέρον θα
ακούσω όλες τις προτά-
σεις που θα κατατεθούν
στη σύσκεψη για την
ανάπτυξη του αεροδρο-
µίου και από ∆ευτέρα
να σηκώσουµε µανίκια
και να εργαστούµε όλοι
µαζί προς αυτήν την
κατεύθυνση».

Μ. Τσόκλη
Από την πλευρά της,

η σύµβουλος Τουρι-
σµού του Περιφερει-
άρχη Μάγια Τσόκλη,
µοιράστηκε µε το κοινό
την παρουσίαση που
κάνει η Περιφέρεια -
µαζί µε την ΚΡΙ-στις αε-
ροπορικές εταιρείες, η
οποία δείχνει τόσο τις
οµορφιές της Θεσσα-
λίας, όσο και τη βιωσι-
µότητα και τις
προοπτικές ανάπτυξης
του αεροδροµίου της

Νέας Αγχιάλου. Και η
ίδια απεύθυνε κάλεσµα
συνεργασίας σε όλους
τους φορείς για να επι-
τευχθεί ο στόχος.

Να σηµειωθεί ότι µε
ιδιαίτερη ικανοποίηση
έγινε δεκτή από τους
παριστάµενους, η ανα-
κοίνωση ότι η ΠΕ∆ θα
συνεισφέρει οικονοµικά
στις προσπάθειες που
γίνονται για την προ-
βολή και ανάπτυξη του
αεροδροµίου, καθώς
και η πρόταση που κα-
τατέθηκε για την συγ-
κρότηση 7µελούς
Οµάδας Εργασίας, η
οποία θα στηρίξει το
έργο της Περιφέρειας.
Στην Οµάδα θα συµµε-
τέχουν εκπρόσωπος
της Περιφέρειας, 2 ∆ή-
µαρχοι, ο Αερολιµενάρ-
χης, και εκπρόσωποι
του Επιµελητηρίου, της
Ένωσης Ξενοδόχων και
του ΕΟΤ.

Με πολύ µεγάλη προσέλευση πραγµατοποιήθηκε η
συναυλία που διοργάνωσαν οι Φίλοι του Παυσιλύπου

Με πολύ µε-
γάλη προσέ-
λευση των

Καρδιτσιωτών πραγµα-
τοποιήθηκε την Τετάρτη
9.10 η συναυλία που
διοργάνωσαν οι Φίλοι
του Παυσιλύπου µε τον
Σύλλογο των ∆ασολό-
γων και το Παράρτηµα
Καρδίτσας της Ε.Γ.Ε.

Σκοπός της συναυ-
λίας ήταν η ανάδειξη
των προβληµάτων που
θα δηµιουργήσει η σχε-
διαζόµενη από την ∆η-
µοτική Αρχή ανάπλαση
του άλσους του Παυσι-
λύπου και της πλατείας
Πλαστήρα, προβλήµατα
που αναδείχθηκαν τόσο
από τους διοργανωτές,
όσο και από τοπικές
συλλογικότητες στις
σύντοµες παρεµβάσεις
τους.

Στην επιτυχία της συ-
ναυλίας καταλυτική
ήταν η συµβολή των

καρδιτσιωτών καλλιτε-
χνών Φωτεινής Βελε-
σιώτου, ∆ιονύση
Τσακνή, Μαριάνθης Κα-
τσάρη, Παναγιώτη Καλ-
πία και των
συγκροτηµάτων Blue-
Moon, no Mercy for
Today και Midnight
Mess, που αφιλοκερδώς
εµφανίστηκαν, µετέδω-
σαν παλµό και ταυτό-
χρονα συγκίνησαν..

Η απρόσµενα, και για
µας, πολυπληθής πα-
ρουσία των συµπολιτών
µας καθώς και το πλή-
θος των ψηφισµάτων

από ένα εύρος κοινωνι-
κών , επαγγελµατικών-
επιστηµονικών και πολι-
τικών φορέων της πόλης
(Σύλλογος ∆ασολόγων
Καρδίτσας, Σύλλογος
Αγρονόµων- Τοπογρά-
φων Καρδίτσας, Σύλλο-
γος ∆ιδασκόντων
Τµήµατος ∆ασολογίας
και Επιστηµών Ξύλου
και Επίπλου Πανεπιστη-
µίου Θεσσαλίας, Σύλλο-
γος Εκπαιδευτικών
Πρωτοβάθµιας Εκπαί-
δευσης Ν. Πλαστήρας,
ΕΛΜΕ Καρδίτσας, Σωµα-
τείο Εµποροϋπαλλήλων

Καρδίτσας, Ένωση Γυ-
ναικών Ελλάδος Παράρ-
τηµα Καρδίτσας, ∆ίκτυο
Αλληλεγγύης και Αγώνα
Καρδίτσας) απέδειξε
αυτό που τόσο καιρό
φωνάζουµε, ότι η ∆ηµο-
τική Αρχή ουδέποτε
έκανε διαβούλευση για
το σχεδιαζόµενο έργο,
δηλαδή αναλυτική πα-
ρουσίαση τόσο της αρχι-
κής προµελέτης όσο και
της µελέτης που τελικά
ενέκρινε, ότι ουδέποτε
αναπτύχθηκε διάλογος,
κατάθεση διαφορετικών
προτάσεων που ενδεχο-
µένως βελτιώνουν την
µελέτη κλπ.

Επιπλέον ο παλµός
και η δυναµική της εκ-
δήλωσης απέδειξαν για
µια ακόµη φορά πόσο
σηµαντικοί για την λει-
τουργία της κοινότητας
είναι οι ελεύθεροι δηµό-
σιοι χώροι ως χώροι
αναψυχής, κοινωνικής

διαβούλευσης και πολι-
τιστικής και πολιτικής
έκφρασης και πόσο τε-
λικά αν χαθούν σβήνει η
πνοή της πόλης..

Ίσως η πρωτοφανής
για τα δεδοµένα της
πόλης µας απήχηση της
εκδήλωσης προβληµατί-
σει τους ιθύνοντες τόσο
για τις επιλογές τους όσο
και για τον πιεστικό
τρόπο που προσπαθούν
να τις υλοποιήσουν.
Ίσως πάλι και όχι.

Εµείς, όµως, µε µε-
γάλη µερίδα των συµπο-
λιτών µας, όπως
αποδείχθηκε, η οποία
όλο και διευρύνεται, θα
είµαστε στις επάλξεις να
παλέψουµε, µε κάθε θε-
µιτό µέσο, ενάντια στην
καταστροφή του πιο ζω-
τικού χώρου της πόλης
µας, του Παυσιλύπου,
ενάντια στην κατα-
στροφή της ταυτότητάς
της.
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Ένα µεγάλο συνέδριο Βιοµηχανικής Κληρονοµιάς
στη Λάρισα µε δυναµική παρουσία της Καρδίτσας

112 σύνεδροι, 90
ε ι σ η γ η τ έ ς ,
82ανακοινώσεις,

17 συνεδρίες, 2 στρογ-
γυλά τραπέζια, 1master-
class, 1 βιβλιοπαρουσία-
ση, 1 προβολή ντοκιµαν-
τέρ και ξεναγήσεις σε 7
χώρους αναφοράς για τη
βιοµηχανική κληρονοµιά
σε Λάρισα, Τρίκαλα και
Καρδίτσα είναι ο ποσοτι-
κός απολογισµός του τε-
τραήµερου συνεδρίου που
πραγµατοποίησετην περα-
σµένη εβδοµάδα στη Λά-
ρισα, στο ιστορικό
συγκρότηµα του Μύλου
Παππά,το Ελληνικό Τµήµα
της ∆ιεθνούς Επιτροπής
για τη ∆ιατήρηση της Βιο-
µηχανικής Κληρονοµιάς.

Το συνέδριο, το οποίο
είχε θέµα «Η ελληνική
βιοµηχανική κληρονοµιά
στα χρόνια της κρίσης:
Σύγχρονοι προβληµατι-
σµοί και προκλήσεις», τε-
λούσε υπό την αιγίδα των
Υπουργείων Πολιτισµού
και Αγροτικής Ανάπτυξης
και Τροφίµων.Πραγµατο-
ποιήθηκε σε συνεργασία
µε την Αντιδηµαρχία Πο-
λιτισµού του ∆ήµου Λαρι-
σαίων και την οικονοµική
στήριξη της Περιφέρειας
Θεσσαλίας, της Περιφερει-
ακής Ενότητας Καρδίτσας
και του ∆ήµου Καρδίτσας,
µε τη συνδροµή του Συν-
δέσµου Βιοµηχανιών Θεσ-
σαλίας και Στερεάς
Ελλάδας. Μεγάλος χορη-
γός ήταν η ∆ΕΗ και χορη-
γοί οι επιχειρήσεις
ΜΕΛΙΣΣΑ-Κίκιζας, ΑΓΕΤ,
ΘΕΟΝΗ, ΟΛΥΜΠΟΣ,
ΚΛΙΑΦΑ και τα ξενοδοχεία
της Λάρισας ΜΕΤΡΟΠΟΛ
και GRANDHOTEL. Υπο-
στηρικτές του φιλόδοξου
εγχειρήµατος ήταν επίσης
οι ΜΥΛΟΙ ΛΟΥΛΗ, τα οινο-
ποιεία ΚΑΡΑΜΗΤΡΟΥ
(Καρδίτσα),ΠΑΠΑ∆ΗΜΗ-
ΤΡΙΟΥ, ΜΙΚΡΟ ΚΤΗΜΑ και
ΑΪ∆ΑΡΙΝΗ (Λάρισα), το
ΤΣΙΠΟΥΡΟ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ,
οι ζύµες ΠΟΠΑΥ-ΚΟΥΤΣΙ-
ΚΟΣ και το Αστικό ΚΤΕΛ
Λάρισας.

Μεταξύ των θεµατικών
του Συνεδρίου ειδικό

βάρος δόθηκε στον αγρο-
τοβιοµηχανικό τοµέα, ο
οποίος αν και έχει αφήσει
πολλά και σηµαντικά ίχνη,
τόσο στα αστικά κέντρα
όσο και στην περιφέρεια,
έχει µελετηθεί λιγότερο
από άλλους βιοµηχανι-
κούς κλάδους, παρά τον
διαχρονικά κοµβικό του
ρόλο για την ελληνική οι-
κονοµία. Την επιλογή του
κεντρικού θέµατος του
Συνεδρίου σηµατοδότησε
και ο τόπος διεξαγωγής
του στην καρδιά του Θεσ-
σαλικού κάµπου, περιφέ-
ρειας µε µακρά παράδοση
αγροτικής εκµετάλλευσης,
η οποία έχει αφήσει διά-
σπαρτα ίχνη που χρήζουν
µελέτης, προστασίας και
ανάδειξης.

Χ α ρ α κ τ η ρ ι σ τ ι κ ή
υπήρξε η πολυφωνία του
Συνεδρίου, µε τις συµµε-
τοχές να προέρχονται από
διάφορα επιστηµονικά
πεδία και να αφορούνόλο
τον ελλαδικό χώρο.
ΥΠΠΟ, πανεπιστήµια,
υπηρεσίες ιστορικών αρ-
χείων,κρατικών, δηµό-
σιων επιχειρήσεων κοινής
ωφέλειας (∆ΕΚΟ) ή και
ιδιωτικών επιχειρήσεων
(ΓΑΚ, ∆ΕΗ, Πολιτιστικό
Ίδρυµα Οµίλου Πειραιώς,
ΟΣΕκά.), εφορείες νεότε-
ρων µνηµείων, µουσεία,
συλλογικότητεςκαιιδιώτες
που εµπλέκονται µε τη
βιοµηχανική κληρονοµιά
µε ποικίλους τρόπους:από
τη συλλογή και τη µελέτη
αρχείων, ως την επανά-
χρηση βιοµηχανικών κτι-
ρίων, την προστασία,
καταγραφή και τεκµη-
ρίωση βιοµηχανικού εξο-
πλισµού κι από την
ανάδειξη ως την κοινω-
νική διάδραση, την παρα-
γωγή ντοκυµαντέρ και τη

δηµιουργία εικαστικών εκ-
θέσεων.

Η ενεργή συµµετοχή
του Μουσείου Πόλης του
∆ήµου Καρδίτσας στην
οργανωτική και επιστηµο-
νική επιτροπή (∆ρ. Φ.
Λέκκα) υπήρξε αποφασι-
στική για την ανάδειξη
βιοµηχανικών καταλοίπων
της περιοχής µας που
συνδέονται µε παραγωγι-
κούς κλάδους, διαχρονικά
σηµαντικούς όσο και πα-
ραµεληµένους, όπως ο
καπνός. Συγκεκριµένα, το
συγκρότηµα των Καπνα-
ποθηκών Καρδιτσοµα-
γούλας (1969-1985
περίπου) αποτέλεσε το
θέµα διεπιστηµονικής
προσέγγισης (Λέκκα, Φα-
σουράκης, Ζώρζος), µε
αφορµή το ενδιαφέρον
του ΕΒΕ για την ανάδειξη
και µουσειακή-επιχειρη-
µατική αξιοποίηση του
συγκεκρι- µένου συγκρο-
τήµατοςλόγω της παρα-
χώρησής του από το
ΥΠΑΑΤ για 25ετή χρήση,
το 2019.

Το Σάββατο, 5 Οκτω-
βρίου ήταν µια ιδιαίτερη
µέρα, καθώς οι σύνεδροι
είχαν την ευκαιρία να πε-
ριηγηθούν σε ιστορικές
βιοµηχανικές εγκαταστά-
σεις της ∆υτικής Θεσσα-
λίας, είτε αξιοποιηµένες,
όπως το εργοστάσιο ανα-
ψυκτικών Κλιάφα και ο
Μύλος Ματσόπουλου στα
Τρίκαλα, είτε αφηµένες
στη φθορά του χρόνου,
όπως το Ζαχαροποιείο
Ζωγράφου στη Λαζαρίνα.
Προορισµός της εκδροµή-
ςήταν ο Πολυχώρος Πολι-
τισµού του Μουσείου
Πόλης, στην Καρδιτσοµα-
γούλα, όπου τους συνέ-
δρους, εκ µέρους του
∆ήµου Καρδίτσας, υποδέ-

χτηκε ο πρόεδρος του ∆η-
µοτικού ∆ιαµερίσµατος,
Βαλάντης Λιάκος. Εκεί
εθελόντριες συντηρήτριες
(Νικολάου, Κουτρουµά-
νου) παρουσίασαν τα
αποτελέσµατα και τη µε-
θοδολογία συντήρησης
στοιχείων βιοµηχανικής
κληρονοµιάς µέσα από τις
συλλογές του µουσείου.
Οι παρευρισκόµενοι είχαν
την ευκαιρία να περιεργα-
στούν υλικά και τεχνικές
συντήρησης, να συζητή-
σουν µε τις υπεύθυνες
του εργαστηρίου σχετικά
µε τα ζητήµατα που αντι-
µετώπσανκατά τη συντή-
ρηση καθώςκαι τους
τρόπους επίλυσής τους.

Ανάµεσα στα αντικεί-
µενα-µάρτυρες τηςαγρο-
τικής βιοµηχανικής
ανάπτυξης της περιο-
χής,τα οποία παρουσιά-
στηκαν στην ξενάγηση
που ακολούθησε (Λέκκα),
κεντρική θέση κατείχε το
µηχάνηµα από το µύλο
Κολέτσου,το οποίο διασώ-
θηκε και συντηρήθηκε µε
πρωτοβουλία του Μου-
σείου Πόλης,το 2018.Ένα
ακόµη πολύ ιδιαίτερο αν-
τικείµενο έτυχε ειδικού
σχολιασµού, συγκεκρι-
µένα ένας τοιχοτάπητας,
περιουσία του Ιδρύµατος
Υποτροφιών «Γ. Αλλαµα-
νής», το οποίο παραχω-
ρήθηκε από το Ίδρυµα
ειδικά για τις ανάγκες της
ξενάγησης. Σύµφωνα µε
την τεκµηρίωσηπου παρα-
χώρησε η ιστορικός, Έφη
Αλλαµανή, µέλος του ∆.Σ.
του Ιδρύµατος Αλλαµανή
και της Επιστηµονικής
Επιτροπής του Μουσείου
Πόλης, τοσυγκεκριµένο
αντικείµενο συνδέεται µε
την µεγάλη ιστορία του
καπνού στην Καρδίτσα
του Μεσοπολέµου, όταν ο
καπνεµπορικός οίκος Αλ-
λαµανή είχε γραφεία στις
Βρυξέλλες και προµήθευε
σε µόνιµη βάση καπνερ-
γοστάσια σε διάφορες πε-
ριοχές της Ευρώπης,
όπωςστο Ελσίνκι της Φι-
λανδίας, όπου βρισκόταν
και το εργοστάσιο, στο

οποίο αναφέρεται το χαλί
(!).

Στη συνέχεια τους συ-
νέδρους υποδέχτηκε στο
ιστορικό κτίριο του Καπνι-
κού Σταθµού Καρδίτσας
(1934) ο Αντιπεριφερει-
άρχης, Κ. Τέλιος,ο οποίος
τους µίλησε για τις χρή-
σεις των διαφόρων κτι-
ρίων και τη σηµασία του
καπνού συνολικά για την
περιοχή της Καρδίτσας,
γνώση που αντλεί από την
ιδιαίτερη σχέσης του µε
τον τοµέα του καπνού.
Μαζί µε τη συνεργάτιδά
του, αρχιτέκτονα, Στ.
Αθανάτου, ο Κ. Τέλιοςσυ-
νόδευσαν τους συνέδρους
στον επιβλητικό συγκρό-
τηµα του Σταθµού Επιβη-
τόρων (απέναντι από το
νοσοκοµείο), καταληκτικό
σταθ- µό της εκδροµής.Οι
σύνεδροι είχαν την ευκαι-
ρία να συζήτησαν µαζί του
για την προοπτική ανάδει-
ξης αυτού του τόσο ση-
µαντικού για τον πρω-
τογενή τοµέα ζωικής πα-
ραγωγής, πανελλαδικής
εµβέλειας, συγκροτήµα-
τος. Η ευχάριστη έκπληξη
που τους περίµενε εκεί
ήταν οι ευρηµατικές εικα-
στικές παρεµβάσεις του
JoLa (Γιάννη Λαµπράκη),
ενός ταλαντούχου Καρδι-
τσιώτη καλλιτέχνη,ο
οποίος, την περίοδο της
πανδηµίας, αναζήτησε
διέξοδο στην δυστοπική
καθηµερινότητα,δηµιουρ-
γώντας τοιχογραφίες
(murals) που εµπνέονται
από τη χρήση και το πα-
ρελθόν του χώρου.

Κατά την επίσκεψη
αναδείχτηκε η ανάγκη
διατήρησης και προστα-
σίας των υλικών και
άυλων ιστορικών καταλοί-
πων της βιοµηχανικής και
γενικότερα της παραγωγι-
κής δραστηριότητας, ως
στοιχείων της οικονοµικής
και κοινωνικής ιστορίας µε
ιδιαίτερο συµβολικό φορ-
τίο για τις τοπικές κοινω-
νίες, την ταυτότητα, τη
συλλογική τους µνήµη
αλλά και τη δηµιουργική
πορεία τους στο µέλλον.

Γράφει η ∆ρ. Φένια Λέκκα, Μέλος Επιστηµονικής & Οργανωτικής Επιτροπής
Συνεδρίου- αν. µέλος ∆Σ TICCIH
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Μαρίνα Κοντοτόλη: Χωρίς νέα διοίκηση και µε πολλά
προβλήµατα το Παράρτηµα Αποθεραπείας και
Αποκατάστασης Παιδιών µε Αναπηρίες Καρδίτσας

Στη Βουλή
έφερε η Βου-
λευτής Τρικά-

λων, Μαρίνα
Κοντοτόλη, τα προ-
βλήµατα του Παραρτή-
µατος Αποθεραπείας
και Αποκατάστασης
Παιδιών µε Αναπηρίες
Καρδίτσας, σχετικά µε
τις δυσκολίες που προ-
κύπτουν από την
απουσία νέας διοίκη-

σης.
Αναφορά προς

την κ. Υπουργό Κοινω-
νικής Συνοχής και Οι-
κογένειας, κατέθεσε η
Βουλευτής Τρικάλων
του ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευ-
τική Συµµαχία Μαρίνα
Κοντοτόλη, προκειµέ-
νου να απαντήσει στη
Βουλή στα αιτήµατα
του Συλλόγου Εργαζο-
µένων, για τις ενέρ-

γειές της µε σκοπό την
εύρυθµη λειτουργία

του Παραρτήµατος.
Ειδικότερα το βα-

σικό ζήτηµα έχει να
κάνει µε το γεγονός
πως δεν έχει οριστεί
ακόµα νέα διοίκηση µε
αποτέλεσµα να υπάρ-
χουν µεγάλες καθυ-
στερήσεις στη λήψη
κρίσιµων αποφάσεων.
Επιπλέον η σύµβαση
µε την υπηρεσία καθα-
ρισµού, έχει λήξει. Ως

εκ τούτου δεν υπάρ-
χουν οι απαραίτητες
υπηρεσίες υγιεινής και
επηρεάζονται τόσο τα
φιλοξενούµενα παιδιά,
όσο και οι εργαζόµε-
νοι. Τέλος οι υπερω-
ρίες του 2024 δεν
έχουν ακόµη πληρω-
θεί, γεγονός που δηµι-
ουργεί ένα ιδιαίτερα
δυσµενές εργασιακό
περιβάλλον.

Επιτυχηµένη Συνάντηση ∆ικτύωσης και συνεδρίαση
∆ιοικητικού Συµβουλίου στη Λιβαδειά από τον
Σύνδεσµο Βιοµηχανιών Θεσσαλίας και Στερεάς Ελλάδος

Με µεγάλη επι-
τυχία πραγ-
µατοποιήθηκ

ε την Παρασκευή, 11
Οκτωβρίου 2024, στη
Λιβαδειά, η συνεδρίαση
των µελών του ∆ιοικη-
τικού Συµβουλίου,
καθώς και η συνάντηση
δικτύωσης που διοργά-
νωσε ο Σύνδεσµος Βιο-
µηχανιών Θεσσαλίας
και Στερεάς Ελλάδος
(ΣΒΘΣΕ) µε στόχο την
ενίσχυση της επικοινω-
νίας και της συνεργα-
σίας µεταξύ των µελών,
αλλά και της τοπικής
επιχειρηµατικής κοινό-
τητας.

Η συνεδρίαση του
∆ιοικητικού Συµβου-
λίου του Συνδέσµου,
πραγµατοπο ιήθηκε
στην φιλόξενη αίθουσα
του Επιµελητηρίου Βοι-
ωτίας υπό τον Πρόεδρο
του Συνδέσµου κ. Αθα-
νάσιο Συριανό, ενώ η
συνάντηση δικτύωσης
έλαβε χώρα στο Bon-
jour café, στο κέντρο
της Λιβαδειάς, όπου
συµµετείχαν εκπρόσω-
ποι από νέες και παλαι-
ότερες επιχειρήσεις
-µέλη του ΣΒΘΣΕ,
όπως επίσης και εκπρό-
σωποι του κοινοβου-
λίου, της τοπικής
αυτοδιοίκησης και

άλλων σηµαντικών φο-
ρέων, καθώς και εκ-
πρόσωποι επιχειρήσεων
µη µελών, που εξέφρα-
σαν το ενδιαφέρον να
γνωρίσουν από κοντά
το έργο και τους εκπρο-
σώπους του Συνδέ-
σµου. Η συµµετοχή
των παρευρισκόµενων
αναδεικνύει το αυξανό-
µενο ενδιαφέρον για τη
στήριξη και ενδυνά-
µωση της τοπικής οικο-
νοµίας.

Στην εκδήλωση
συµµετείχαν εκπρόσω-
ποι από νέες και παλαι-
ότερες επιχειρήσεις
-µέλη του ΣΒΘΣΕ,
όπως επίσης και εκπρό-
σωποι του κοινοβου-
λίου, της τοπικής
αυτοδιοίκησης και
άλλων σηµαντικών φο-
ρέων, καθώς και εκ-
πρόσωποι επιχειρήσεων
µη µελών, που εξέφρα-
σαν το ενδιαφέρον να
γνωρίσουν από κοντά

το έργο και τους εκπρο-
σώπους του Συνδέ-
σµου. Η συµµετοχή
των παρευρισκόµενων
αναδεικνύει το αυξανό-
µενο ενδιαφέρον για τη
στήριξη και ενδυνά-
µωση της τοπικής οικο-
νοµίας.

Αναλυτικότερα, την
εκδήλωση τίµησαν µε
την παρουσία τους, µε-
ταξύ άλλων, ο Βουλευ-
τής Ν∆ Ν. Βοιωτίας κ.
Ελευθέριος Κτιστάκης,
ο Αντιπεριφερειάρχης
Π.Ε. Βοιωτίας κ. Γιώρ-
γος Ντασιώτης, η Θε-
µατική Αντιπεριφε-
ρειάρχης Στερεάς Ελ-
λάδας Τουρισµού & Πο-
λιτισµού, κ. Φανή
Παπαθωµά, ο ∆ήµαρ-
χος Λεβαδέων κ. ∆ηµή-
τριος Καραµάνης, ο
Πρόεδρος ∆Σ ∆ήµου
Ορχοµενού & ∆ηµοσιο-
γράφος κ. Λάµπρος
Ρόδης, ο Πρόεδρος του
Επιµελητηρίου Βοιωτίας

κ. Παναγιώτης Αγνιά-
δης µαζί µε µέλη της
∆ιοίκησης, οι εκπρόσω-
ποι της τοπικής επαγ-
γελµατικής εκπαίδευ-
σης ΣΑΕΚ – Ε.Κ. Λιβα-
δειάς, καθώς και στε-
λέχη υπεύθυνα για
θέµατα βιοµηχανίας της
Π.Ε. Βοιωτίας κ.α.

Σε ένα κλίµα χαλαρό
και φιλικό, οι εκπρόσω-
ποι του Συνδέσµου
αφουγκράστηκαν τους
προβληµατισµούς και
συζήτησαν τρόπους µε
τους οποίους ο Σύνδε-
σµος µπορεί να συµ-
βάλλει αποτελεσµα-
τικότερα στην επίλυση
των προκλήσεων που
αντιµετωπίζουν οι επι-
χειρήσεις. Μέσω αυτής
της συνάντησης, ο
Σύνδεσµος επιδίωξε να
δώσει την ευκαιρία στις
τοπικές επιχειρήσεις να
συµµετάσχουν ενεργά
στη στήριξη της απο-
στολής του. Ο ΣΒΘΣΕ,
µε ιστορία από το 1966,
παραµένει σταθερά
προσηλωµένος στην
προστασία και προ-
αγωγή των οικονοµι-
κών, ηθικών και
επαγγελµατικών συµ-
φερόντων των επιχει-
ρήσεων-µελών του,
αναβαθµίζοντας ταυτό-
χρονα τον διάλογο µε

την πολιτεία και άλλους
κοινωνικούς και παρα-
γωγικούς φορείς.
Η εκδήλωση πλαισιώ-
θηκε και µε ζωντανή
µουσική από τους τα-
λαντούχους Μαρία Ζυ-
γογιάννη και Σπύρο
Πανουργιά, προσφέ-
ροντας στους καλεσµέ-
νους µια αξέχαστη
εµπειρία χαλάρωσης
και ψυχαγωγίας. Οι πα-
ρευρισκόµενοι αποχώ-
ρησαν µε θετικές
εντυπώσεις, αναγνωρί-
ζοντας την αξία της δι-
κτύωσης και της
συνεργασίας που προ-
άγει ο Σύνδεσµος.

Ο Σύνδεσµος Βιοµη-
χανιών Θεσσαλίας και
Στερεάς Ελλάδος εκ-
φράζει τις θερµές ευχα-
ριστίες του στον
Πρόεδρο του Επιµελη-
τηρίου Βοιωτίας, κ. Πα-
ναγιώτη Αγνιάδη, για
την ευγενική διάθεση
της αίθουσας και την τι-
µητική του παρουσία,
καθώς και στον Αντι-
πρόεδρο του ∆ιοικητι-
κού Συµβουλίου
ΣΒΘΣΕ κ. Λουκά Παπα-
χαραλάµπους, που συ-
νέβαλε καθοριστικά για
ακόµη µία φορά στην
ενορχήστρωση της επι-
τυχηµένης αυτής εκδή-
λωσης.
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Αγιασµός κατηχητικού Ιερού Ναού
Αγίου Γεωργίου Καρδίτσας
Με την ευλογία

του Σεβα-
σ µ ι ω τ ά τ ο υ

ποιµενάρχου µας, ξεκί-
νησε και φέτος το Κα-
τηχητικό Σχολείο του
Ιερού Ναού Αγίου Γε-
ωργίου Καρδίτσας. Το
περασµένο Σάββατο,
12 Οκτωβρίου 2024,
τελέστηκε µε ενθουσια-
σµό και κατάνυξη ο κα-
θιερωµένος Αγιασµός
του Κατηχητικού, από
τους εφηµερίους του
Ιερού Ναού και τον
υπεύθυνο Νεότητας
της Ιεράς Μητροπό-
λεώς µας ∆ιάκονο
π.∆αµιανό.

Οι γονείς και τα παι-
διά, ανανέωσαν µέσα
σε κλίµα οµόνοιας και
χαράς, την θερµή τους
πίστη αλλά και την
αγάπη τους για τον
Θεό. Το πλήθος των

παιδιών, αλλά και ο
παλµός των αγαθών
καρδιών τους, είναι το
αισιόδοξο µήνυµα των
παιδιών του Θεού, σε
έναν κόσµο προβληµά-
των και αθεΐας, σε έναν
κόσµο αδιεξόδων και
σκοταδιού, σε ένα
άφθαστο κυνήγι της
όποιας ουτοπικής
χαράς διαφηµίζεται
χωρίς Θεό.

Οι ψυχές, αυτό το
αθάνατο κοµµάτι Ου-

ρανό που κρύβεται
µέσα σε όλους µας,
χρειάζονται αθάνατη
τροφή. Είµαστε όλοι
ευλογηµένοι, διότι
ζούµε σε έναν τόπο
που η Αγία Εκκλησία
απλόχερα προσφέρει
σε όποιον το επιθυµεί,
την αθάνατη τροφή, το
Σώµα και το Αίµα του
Κυρίου µας, την θαλ-
πωρή και ζεστασιά της
αγάπης αλλά και την
συµπαράσταση στον

ευθυνοφόρο και ανη-
φορικό δρόµο της
ζωής.

Οι Ιερείς του Ιερού
Ναού, π. ∆ηµήτριος και
π. Λάµπρος καλωσόρι-
σαν µε πολύ πατρική
αγάπη τα παιδάκια και
τους γονείς και o υπεύ-
θυνος Νεότητας της
Ιεράς Μητροπόλεώς
µας ∆ιάκονος π.∆αµια-
νός, µεταξύ άλλων
ανέφερε στα παιδιά: Να
είναι προσεκτικοί στην
ζωή τους και να µελε-
τούν την Αγία Γραφή
ώστε να τους αποκαλύ-
πτετε ο λόγος του
Θεού. Να έρχονται στο
κατηχητικό και να µε-
τέχουν στα Μυστήρια
της Εκκλησίας µας.

Στο τέλος µοιράστη-
καν γλυκίσµατα και
δώρα σε όλα τα παιδιά
και ένα προσευχητάριο

ευλογία από τον Σεβα-
σµιώτατο Μητροπολίτη
µας.

Ευχαριστούµε θερµά
την τοπική µας Εκκλη-
σία, µε πρώτο τον Σε-
βασµιώτατο πατέρα
µας κ.Τιµόθεο, τους
εφηµερίους του Ιερού
Ναού, τις κατηχήτριες,
τους γονείς και τα χα-
ριτωµένα παιδάκια
τους, αλλά και όλους
εσάς, για όλα όσα µοι-
ραζόµαστε µέσα στην
αγκαλιά του Θεού.

Το Κατηχητικό στον
Ιερό Ναό Αγίου Γεωρ-
γίου Καρδίτσας περιµέ-
νει µε πολύ αγάπη και
χαρά τα παιδάκια ∆η-
µοτικού και Γυµνασίου
κάθε Σάββατο 4:00
έως 5:00 το απόγευµα.

Καλή και ευλογη-
µένη κατηχητική χρο-
νιά.

Tην Κυριακή, 20 Οκτωβρίου
2024, η υπέρ πεσόντων
εκδήλωση - επιµνηµόσυνη
δέηση στην Οξυά

Ηεκδήλωση θα
πραγµατοποι-
ηθεί στον

Ιερό Ναό Αγίας Παρα-
σκευής του οικισµού
Πλατάνια Οξυάς, γενέ-
τειρα του Απόστολου
Καραβίδα, πρώτου
από το νοµό Καρδί-
τσας πεσόντα στον πό-
λεµο του 1940.
∆ιοργανώνεται από το
Λαογραφικό, Αρχαι-
ολογικό και Πολιτι-
στικό Σύλλογο Οξυάς
«το µοναστήρι της
Αγίας Τριάδας», µε τη
στήριξη και της Περι-
φέρειας Θεσσαλίας/ΠΕ
Καρδίτσας, και αποτε-
λεί ελάχιστο φόρο
τιµής για εκείνους που
θυσιάστηκαν για την
πατρίδα.

Το πρόγραµµα πε-
ριλαµβάνει Θεία Λει-
τουργία, που θα
ξεκινήσει στις 07 : 30,
επιµνηµόσυνη δέηση
στις 10:15, χαιρετισµό
του προέδρου και
τυχόν επισήµων που
θα παραβρίσκονται.
Θα ακολουθήσει κατά-
θεση στεφάνου στο

µνηµείο πεσόντων του
χωριού και προσφορά
καφέ στην ταβέρνα
«τα 5 ΦΦΦΦΦ».

Παρακαλούνται οι
Οξυώτες, οι φίλοι του
Συλλόγου αλλά και
όποιος άλλος επιθυµεί,
να τιµήσουν την εκδή-
λωση µε την παρουσία
τους.

ΕΕκκλλοογγέέςς  ΠΠΑΑΣΣΟΟΚΚ    
Του Κώστα Βλάχου  

Το αποτέλεσµα µε
έβαλε στον πειρασµό να
κάνω ένα µικρό σχόλιο.

Ο κ. Ανδρουλάκης
δικαιώθηκε για την  αν-
τιπολίτευση που δεν
άσκησε αυτά τα χρόνια
που τόσα τραγικά συµ-
βαίνουν στην υφήλιο
και στη Χώρα.  Η ακρί-
βεια συνεχίζει  να τραβά
την ανηφόρα, όχι σε
προιόντα ακριβά αυτή

τη φορά, όπως κρέατα, τυριά  και άλλα τρό-
φιµα  που έπιασαν κορυφή, αλλά σε µη φαγώ-
σιµα είδη. Πήγα να αγοράσω εντοµοκτόνο  και
το είδα σε διπλάσια τιµή.

Βάλθηκαν  να τον εξοντώσου το  καθηλω-
µένο στις αποδοχές εδώ και χρόνια Έλληνα.

Πέρα από τα τραγικά που συµβαίνουν στη
Μ. Ανατολή  και την Ουκρανία στα οποία
έχουµε   µεγάλη  εµπλοκή, τώρα διαβάζω ότι
στη Χάγη θα συζητήσουµε για την κυριαρχία
µας.

Για όλα αυτά τα  τραγικά για τη χώρα  ο κ.
Ανδρουλάκης δεν ύψωσε φωνή.

Τώρα για να εξιλεωθεί και να τιµήσει τον
ιδρυτή του ΠΑΣΟΚ ένα µόνο πρέπει να ζητάει
συνεχώς.

Εθνικές εκλογές. Μόνο τότε  θα  γίνει
πραγµατικός αρχηγός.
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Συνολάκης: Θα γίνουν συνήθεια στην
Ελλάδα οι κυκλώνες σαν τον Ντάνιελ
Μια άκρως

ανησυχητική
π ρ ό β λ ε ψ η

έκανε ο Κώστας Συνο-
λάκης Πρόεδρος της
Επιστηµονικής Επιτρο-
πής για την Αντιµετώ-
πιση της Κλιµατικής
Αλλαγής στην Ελλάδα,
καθηγητής Ακτοµηχα-
νικής στο Πανεπιστήµιο
της Νότιας Καλιφόρνιας
και καθηγητής φυσι-
κών καταστροφών στη
σχολή Μηχανικών Πε-
ριβάλλοντος στο Πολυ-
τεχνείο Κρήτης.

Ο ίδιος µίλησε στην
«Πελοπόννησο», µε
αφορµή τον κυκλώνα
Milton που ισοπέδωσε
µεγάλο κοµµάτι της
Φλόριντας.

Είναι άραγε πιθανό
να «χτυπήσει» ένας τέ-
τοιος κυκλώνας την
Ελλάδα;

-Τι προκαλεί και
σχηµατίζει τέτοιου εί-
δους κυκλώνες-τυφώ-
νες όπως ο Μίλτον

Η κλιµατική κρίση
έχει αλλάξει σε θεαµα-
τικό βαθµό τα δεδο-
µένα. Είναι υπεύθυνη
και για την αυξηµένη
πλέον συχνότητα τέ-
τοιων ακραίων φαινο-
µένων και για την
αυξηµένη έντασή τους.
Ο συγκεκριµένος κυ-
κλώνας µπήκε στον
κόλπο του Μεξικού και
άρχισε να κατευθύνεται
προς τη Φλόριντα και
εν συνεχεία προς τον
Ατλαντικό. Φέτος εί-
χαµε ρεκόρ υψηλών
θερµοκρασιών στον
κόλπο, όπως και σχε-
δόν παντού. Εφτασε η
θερµοκρασία του νερού
της θάλασσας κοντά
στους 30 βαθµούς, κάτι
σχεδόν πρωτόγνωρο.
Οσο πιο ζεστό είναι το
νερό της θάλασσας,
τόσο περισσότερη και
υψηλότερη ενέργεια
αποκτά ο τυφώνας και
τόσο πιο πολλές και
πολύ έντονες βροχο-
πτώσεις δηµιουργεί.
Οσο πιο ζεστή είναι η

θάλασσα, τόσο αυξά-
νονται και οι υδρατµοί.
Για κάθε έναν βαθµό
που αυξάνει η θερµο-
κρασία της θάλασσας,
έχουµε 7% περισσότε-
ρους υδρατµούς που
ανεβαίνουν στην ατµό-
σφαιρα. Σε ένα τερά-
στιο µετεωρολογικό
µέτωπο 100-150 χιλιο-
µέτρων, όπως είναι
αυτό του Μίλτον, κατα-
λαβαίνετε πόσο πολύ
περισσότεροι υδρατµοί
µπαίνουν στην ατµό-
σφαιρα και προκαλούν
τεράστιες σε ένταση και
διάρκεια καταιγίδες.

Αυτό που προσπαθεί
η παγκόσµια κοινότητα
είναι να σταθεροποι-
ηθεί η θερµοκρασία
στον πλανήτη σε ένα
επίπεδο. Μέχρι, όµως,
να συµβεί αυτό, η θερ-
µοκρασία θ’ ανεβαίνει
µόνο προς τα πάνω.
Ποτέ δεν θα κατεβαί-
νει, κι αυτό συνεπάγε-
ται ότι τέτοια
φαινόµενα θα είναι πιο
συχνά και, κυρίως, πιο
έντονα.

-Για το αν τέτοια
ακραία φαινόµενα,
όπως ο Μίλτον για πα-
ράδειγµα, µπορούν να
συµβούν και στη Μεσό-
γειο, άρα και στην Ελ-
λάδα;

Ο κυκλώνας Ντάνιελ
που έπληξε πέρυσι την
Ελλάδα, καταστρέφον-
τας µεγάλο µέρος της
Θεσσαλίας, ήταν ένας
µεσογειακός κυκλώ-
νας. Εάν τον βάζαµε σε
κατηγορία, όπως τον
Μίλτον που αρχικά ξε-
κίνησε µε 4-5, ο δικός
µας θα ήταν 1 προς 2.

Συνεπώς, το τι θα συµ-
βεί εάν συνεχίσει να
υπερθερµαίνεται η Με-
σόγειος, αυτό δεν το
ξέρουµε. Ενδεχοµένως,
να έχουµε στο µέλλον
και πιο ισχυρούς κυ-
κλώνες από τον Ντά-
νιελ. Το αν θα
φτάσουν, όµως, σε κα-
τηγορία 4 ή 5, πάλι δεν
µπορούµε να το προ-
βλέψουµε. Αυτό που
µπορώ να σας πω είναι
ότι εάν εξακολουθήσει
να αυξάνεται η θερµο-
κρασία της θάλασσας,
τότε βεβαίως και υπάρ-
χει µεγάλη πιθανότητα
να έχουµε υπερ-καται-
γίδες πολύ πιο έντονες
από τον Ντάνιελ. Κα-
νείς δεν µπορεί να προ-
βλέψει µε βεβαιότητα
αν στο άµεσο µέλλον
ενδέχεται να συµβεί κι
εδώ ένα παρεµφερές
φαινόµενο µε τον Μίλ-
τον. Αλλά να σας πω
κάτι; Ακόµα και Ντά-
νιελ να έχουµε, είναι
φοβερά καταστροφικός
κυκλώνας. Αυτό, συνε-
πώς, που µπορώ να
σας πω µε περισσότερη
βεβαιότητα είναι ότι θα
έχουµε στην Ελλάδα
κυκλώνες σαν τον Ντά-
νιελ αρκετά πιο συχνά.
∆εν ξέρω πόσο συχνά,
αλλά συχνά.

-Ορθώς αποφάσισαν
οι φορείς των ΗΠΑ να
διατάξουν από προχθές
µαζικές εκκενώσεις κυ-
ρίως στη Φλόριντα, και
µάλιστα σε τόσο δρα-
µατικούς και «απειλητι-
κούς» τόνους, ή ήταν
µια αµυντική κίνηση
τακτικής;

Σωστά έγινε η µα-

ζική εκκένωση, και το
λέω για έναν και µόνο
λόγο: δεν υπάρχει
ακόµα η επιστηµονική
τεχνολογία που θα µας
υποδεικνύει ποιες ακρι-
βώς περιοχές θα πλη-
γούν από έναν τέτοιο
κυκλώνα και πόσο θα

πληγούν. Οταν ο κυ-
κλώνας είναι πάνω από
τη θάλασσα, µπορεί η
τεχνολογία να προβλέ-
ψει την ισχύ του. Οταν,
όµως, είναι πάνω από
στεριά, είναι πολύ δύ-
σκολο να γίνει εκτί-
µηση ή πρόβλεψη.

ΣΣττοο  ΣΣττΕΕ  γγιιαα  ττοο  σσήήµµαα  ττωωνν
PPOOSS  οοιι  οοδδηηγγοοίί  ττααξξίί

Την ακύρωση της υπουργικής απόφασης
που τους υποχρεώνει να τοποθετήσουν στα
επαγγελµατικά οχήµατα τους ειδικό σήµα στα
ελληνικά και αγγλικά για την χρήση ΡΟS ζη-
τούν µε προσφυγή τους στο Συµβούλιο της
Επικρατείας οι οδηγοί ταξί.

Στο Ανώτατο ∆ικαστήριο της χώρας έχουν
προσφύγει η Πανελλήνια Οµοσπονδία Επαγ-
γελµατιών Ιδιοκτητών Αυτοκινήτων Ταξί και
Αγοραίων, οι Σύνδεσµοι Επαγγελµατιών Αυτο-
κινητιστών Οχηµάτων µε Μετρητή Πειραιά,
Θεσσαλονίκη, Κέρκυρας, Ηρακλείου, Μυτιλή-
νης και ο Σύνδεσµος Ραδιοταξί.

Τι ζητούν
Όλοι οι προσφεύγοντες στρέφονται κατά

της από 1ης Αυγούστου 2024 απόφασης του
υπουργού Εθνικής Οικονοµίας που υποχρεώνει
τους οδηγούς ταξί να τοποθετούν στο πίσω
δεξιό τµήµα του παρµπρίζ ειδικό σήµα διαστά-
σεων 25×12 το οποίο θα γνωστοποιεί στα ελ-
ληνικά και αγγλικά την κατοχή POS.

Οι οδηγοί ταξί ζητούν από τη δικαιοσύνη να
ανασταλεί και να ακυρωθεί η επίµαχη υπουρ-
γική απόφαση, η οποία µεταξύ των άλλων προ-
βλέπει ότι η µη τοποθέτηση του επίµαχου
σήµατος, αυτοµάτως µεταφράζεται σε πρόστιµό
των 1.000 ευρώ.

Με το δικόγραφο τους µεταξύ άλλων υπο-
στηρίζουν ότι η προσβαλλόµενη υπουργική
απόφαση παραβιάζει την Ευρωπαϊκή νοµοθεσία
(οδηγία 2014/45/ΕΕ), τον Κώδικα Οδικής Κυ-
κλοφορίας και δεν έχει ειδική και εµπεριστατω-
µένη αιτιολογία.

Παράλληλα, επισηµαίνουν ότι δηµιουργεί
προβλήµατα ασφαλείας η τοποθέτηση του σή-
µατος στο πίσω δεξί τζάµι του οχήµατος γιατί
περιορίζει την ορατότητα.
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ΚΡΙΟΣ
Οι αναπόφευκτες ανακατατάξεις στην
προσωπική σας ζωή είναι προβλεπό-
µενες.

ΤΑΥΡΟΣ
Οι σκέψεις σας είναι πολλές και διαλέ-
γετε για µια ακόµα φορά το µοναχικό
δρόµο.

∆Ι∆ΥΜΟΙ
Το κλίµα που διαµορφώνεται γύρω
σας προσφέρεται για να προασπίσετε
κάποια αιτήµατά σας.

ΚΑΡΚΙΝΟΣ
Η διάθεσή σας να βγάλετε στην επι-
φάνεια κάποιες παρασπονδίες τρίτων,
ίσως γίνει και η αιτία για προστριβές.

ΛΕΩΝ
Προσαρµοστείτε σε µια αλυσίδα γεγο-
νότων που σας δίνει µηνύµατα επανα-
προσδιορισµού της στρατηγικής σας.

ΠΑΡΘΕΝΟΣ
Οι ενστάσεις µπορούν να ενταθούν
όταν παίρνετε αποφάσεις που δεν
προκύπτουν µέσα από διάλογο.

ΖΥΓΟΣ
Ήρθε η ώρα να κάνετε πια αυτό που
πραγµατικά θέλετε εσείς, χωρίς περιο-
ρισµούς και πρέπει.

ΣΚΟΡΠΙΟΣ
Οι ενασχολήσεις σας δε σας αφήνουν
περιθώρια να µείνετε λίγο µόνοι σας,
αλλά λίγη µοναξιά είναι απαραίτητη.

ΤΟΞΟΤΗΣ
Οι άσκοπες ενέργειες που κάνατε στο
παρελθόν, επιβεβαιώνουν το πόσο
σωστή είναι η αλλαγή πλεύσης σας.

ΑΙΓΟΚΕΡΩΣ
Αυτό το διάστηµα εκπροσωπείτε µια
οµάδα ανθρώπων που ουσιαστικά
στηρίζονται σε εσάς.

Υ∆ΡΟΧΟΟΣ
Οι λύσεις που θα σας δοθούν θα σας
εκτονώσουν και θα σας βγάλουν από
το να κάνετε σπασµωδικές κινήσεις.

ΙΧΘΕΙΣ
Με µόνο σας στόχο την προσωπική και
οικογενειακή σας γαλήνη, προχωρή-
στε σε ουσιαστική συνεργασία.

Αστρολογικές προβλέψεις της ηµέρας

TV ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΡΙΤΗ

∆ιηµερεύει
από 08.00 - 21.00

ΠΙΣΤΑΒΟΣ
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

Α. Παπανδρέου 30-32
24410-7 1442

∆ιανυκτερεύει
από 21.00 - 08.00

ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ
ΓΕΩΡΓΙΟΣ

Κουµουνδούρου 36
24410-24834

Χρήσιμα Τηλέφωνα

Τουριστικές Πληροφορίες

Nοσοκοµείο .........................................................................................24410-65555
EKAB ................................................................................................................166
Κέντρο Υγεία Μουζακίου ...............................................................24453-50000
Πυρ. Y]ηρεσία Kαρδίτσας ..............................................................199 & 71255
> > Σοφάδων.......................................................................................24430-23333
> > Παλαµά..........................................................................................24440-24166
> > Μουζάκι ........................................................................................24450-43199
Άµεση ∆ράση.......................................................................................................100
Tροχαία.................................................................................................24410-80243
Aστυν. Tµήµα......................................................................................24410-80223
Tµήµα Aσφαλείας..............................................................................24410-80233
Ύδρευση- Bλάβες................................................................................24410-71711
Ενιαίος Ευρω]αικός Αριθµός Κλήσης Εκτακτης Ανάγκης....................112
Κέντρο Αναγγελίας Βλαβών...........................................................................121
Πληροφορίες Τηλ. Καταλόγου.....................................................................131
Ωρα Ελλάδος........................................................................................................141
∆EH -Bλάβες..........................................................................1050 & 24410-21507
OTE ∆ιανυκτερεύοντα φαρµακεία..............................................................1434
OTE συνδιαλέξεις................................................................................................151
ΟΤΕ Βλάβες........................................................................................................ 121
KTEΛ υ]εραστικό..............................................................24410-21411 & 21001
KTEΛ αστικό.......................................................................................24410-21718
OΣE.....................................................................................................................21402
Pαδιοταξί..............................................................................24410-73001 & 73002
Tαξί........................................................................................................24410- 22266
Φορτοταξί.............................................................24410-26306 & 23441 & 73106
EXPRESS SERVICE ...........................................................................................154
HELLAS SERVICE ..........................................................................................1057
Τεχνική κάλυψη ∆ΙΑΣ ......................................................................2441200222
Security ∆ΙΑΣ........................................................................................2441200250
Speedex courier...................................................................................24410-71941
Γενική courier......................................................................................24410-71373
ACS courier..........................................................................................24410-25983
ΙNTERATICA courier.......................................................................24410-79400
Τηλ. κέντρο ∆ήµου Καρδίτσας.......................................................24413-50700
Γραφείο εξυ]ηρέτησης κοινού........................................................24410-42400
ΚΕΠ ∆ήµου Καρδίτσας........................................24410-80620 & 24413-50022

Ξενοδοχεία
Kιέριον..................................................................................... 24410-71923-4
Άστρον......................................................................................24410-23552-3
Άρνη Palace.................................................................................24410-22161
Aύρα .............................................................................................24410-21523
Ξενώνες
Mητρό]ολη.................................................................................24410-55860
Mοσχάτο Bάκχος........................................................................24410-55435
Tσαρδάκι Xαγιάτι......................................................................24410-95440
Mεσενικόλα ................................................................................24410-95419
Kαλύβια Πεζούλας....................................................................24410-92448
Αµάραντος..................................................................24410-83173 & 81642
∆ασικό χωριό ∆ρυάδες............................................24410-81654 & 81642
Φυλακτή......................................................................................24410- 92850
Nεράιδα ...................................................................................24410-92460-1
Nεοχώρι....................................................................................24410-93190-1
Kαστανιά.....................................................................................24410-94155
Mορφοβούνι...............................................................................24410-95582
Pεντίνα.........................................................................................24430-71247

Δρομολόγια Αστικής
για Νοσοκομείο

Αφετηρία Μ. Αλεξάνδρου
(έναντι ]αλιού ΤΑΧΥ∆ΡΟΜΕΙΟΥ )
ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΑ (αναχώρηση) 6.15, 6.45, 7.00, 7.15 - 7.40 8.15, 8.30, 9.30, 10.30,
10.45,12.00, 12.15, 1.30, 2.30, 2.35, 3.30, 4.15, 5.15, 6.15, 7.15, 8.15, 9.20.
Ε]ιστροφή: 6.45, 7.20, 7.30, 8.00, 8.15, 8.45, 9.00, 9.15, 9.45, 10.05, 10.15, 10.45,
11.00 11.15, 11.45, 12.15, 12.30, 12.50, 1.00, 2.00, 2.05, 3.00, 3.10, 4.05, 4.45, 5.50,
6.45, 7.50, 8.45, 9.55.
Σαββατου(αναχώρηση)7.00.7.40,8.15,8.30,9.30,10.30,10.45,12.00,12.15,1.30,2.20
Ε]ιστροφή: 7.30, 8,15, 8.45, 9.00, 10.05, 11.00, 11.15, 12.30, 12.50, 2.00, 2.55
∆ροµολόγια µέσω Φαναρίου - Εργατικά Αγ. ∆ηµ.
Αναχώρηση: 8.00 α]ό Εργατικά 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30,
1.30 (Α]ό Αρνη)

05:45 Καληµέρα Ελλάδα
09:50 Το Πρωινό
13:00 Ant1 News
13:30 Τώρα Για Το Μέλλον
13:50 ∆ελτίο Στη Νοηµα-
τική Γλώσσα
14:00 Κων/νου και Ελένης
15:00 Rouk Zouk
16:15 ∆ικαστικές Υποθέ-
σεις (E)
17:30 5X5
18:45 Ant1 News
20:00 Ποιος Θέλει να γίνει
Εκατοµµυριούχος;
21:00 Grand Hotel: Όλα
Τα Μυστικά Μένουν Εδώ!
22:30 Η Μάγισσα - Φλεγό-
µενη Καρδιά
00:00 The 2Night Show
02:00 Και Οι Παντρεµένοι
Έχουν Ψυχή

05:40 Κοινωνία ώρα
Mega
9:20 Buongiorno
12:45 Mega Γεγονότα:
Μεσηµβρινό ∆ελτίο Ει-
δήσεων
13:40 Πάµε ∆ανάη!
15:50 Live News
18:00 ∆ελτίο Νοηµατι-
κής
18:30 The chase
19:45 Mega γεγονότα
20:40 Mega Αθλητικά
20:50 ∆ελτίο Καιρού
21:00 Έχω Παιδιά
21:40 Η Γη Της Ελιάς
23:20 Ταµπού
00:40 Mega Stories
01:50 Εφιάλτης Μέσα
Στο ∆άσος

ANT1MEGA
06:40 Οικογενειακές
Ιστορίες (Ε)
07:45 Happy Day Στον
Alpha
10:00 Super Κατερίνα
13:00 Το σόι σου (E)
14:00 ∆ελτίο Ειδήσεων
14:40 ∆ελτίο Ειδήσεων
Στη Νοηµατική Γλώσσα
15:00 Το Σόι Σου (Ε)
15:50 Οικογενειακές
Ιστορίες (Ε)
17:45 Deal
18:50 ∆ελτίο Ειδήσεων
20:00 Το Σόι Σου (Ε)
21:00 Η Κατάρα Της
Τζέλας ∆ελαφράγκα
22:30 Ο Γιατρός
23:45 Το Φάντασµα Στο
Κέλυφος

ALPHA
06:45 Φάρµα (Ε)
08:45 Breakfast@Star
11:45 Αλήθειες Με Τη
Ζήνα
14:00 Two And A Half
Men - 12ος Κύκλος
15:00 Star News
15:45 Ειδήσεις στη Νοη-
µατική
15:50 Shopping Star
17:30 Cash or Trash
18:30 Τροχός της Τύχης
19:45 Star News
21:00 Φάρµα
23:15 Meg: Ο Κυρίαρχος
Του Βυθού
01:30 Το Χάρισµα

STAR
06:00 Σήµερα
09:40 Αταίριαστοι
11:45 Live You
14:00 Οι ειδήσεις του
ΣΚΑΙ
14:50 ∆ελτίο Στη Νοη-
µατική
15:00 Η Μαµά Μου Μα-
γειρεύει Καλύτερα Από
Τη ∆ική Σου
16:30 My Style Rocks
18:40 Still Standing
19:45 ∆ελτίο ειδήσεων
21:00 Tempting Fortune
22:15 Survivor
01:00 Η Αναζήτηση
03:00 Hawaii Five - 0

SKAI
06:00 Ώρα Ελλάδος
09:50 Πρωινό Σου Σου
13:00 Open News
14:00 Open Τώρα!
16:15 Θυρίδα Τηλεπώ-
λησης
16:30 Open News Στη
Νοηµατική
16:50 Open Kitchen
17:45 Εικόνες (E)
18:45 Open News
20:00 Σαν Ψέµα - 2ος
Κύκλος
21:00 Ώρες Αγωνίας
23:30 Real Detective:
North Of The Border
00:30 Palais Royal!
02:00 Real Detective:
North Of The Border

OPEN
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Καιρός: Προ των πυλών ο Ωµέγα εµποδιστής
Φέρνει ισχυρούς βοριάδες και τσουχτερό κρύο

Αλλάζει το σκη-
νικό του και-
ρού τις επόµε-

νες ηµέρες, µε τη θερ-
µοκρασία να σηµειώνει
πτώση και να πνέουν
ισχυροί βοριάδες, ενώ
το κρύο θα είναι τσου-
χτερό.

Σύµφωνα µε τον Θο-
δωρή Κολυδά, από τα
µέσα της εβδοµά-
δας αναµένονται βρο-
χές κυρίως στα δυτικά
της χώρας. Ωστόσο, ο
Κλέαρχος Μαρουσάκης
κάνει λόγο για ανοµ-
βρία εξαιτίας του
«Ωµέγα» εµποδιστή.

Ειδικότερα, σε ανάρ-
τησή του ο µετεωρολό-
γος αναφέρει: «Με το
ηµερολόγιο πλέον να
δείχνει «καθαρά» φθι-
νόπωρο και τον καιρό
να µη θέλει για ακόµη
µία φορά να εναρµονι-
στεί µε τις εποχές του
έτους έτσι τουλάχιστον
όπως τις µάθαµε στα
πολύ πιο πίσω χρόνια,
αναµένεται να κυλήσει

και η νέα εβδοµάδα στη
χώρα µας.

Αιτία γι’ αυτή την
εξέλιξη ποιος άλλος, ο
Ωµέγα εµποδιστής όπου
στην ουσία πρόκειται
για ένα εκτεταµένο
πεδίο υψηλών πιέσεων
που εξαπλώνεται πάνω
από µεγάλο τµήµα της
Γηραιάς Ηπείρου σχη-
µατίζοντας το κεφαλαίο
γράµµα ωµέγα της ελ-
ληνικής αλφαβήτου
(πρώτος χάρτης) και
που στην ουσία κλείνει
το δρόµο στις κακοκαι-
ρίες αναγκάζοντάς τες
να ακολουθήσουν άλλη
διαδροµή».

Όπως εξηγεί ο κ.
Μαρουσάκης, «θα οδη-
γηθούµε σε έναν άλλο
τύπο καιρού, που συνή-
θως τον συναντάµε
προχωρηµένο Νοέµβριο
και µετά όπου γίνεται
συνήθως λόγος και για
τα πρώτα αξιόλογα χιό-
νια στα βουνά µας. Με
άλλα λόγια πιο ψυχρός
αέρας από τη βορειοα-
νατολική Ευρώπη θα
κατηφορίσει προς τα
µέρη µας εξαιτίας και
της έντονης διαφοράς
πίεσης που θα δηµιουρ-
γηθεί και που στην
ουσία θα ενισχύσει τους
βοριάδες µέσα στο Αι-

γαίο ακόµη και κοντά
στα επίπεδα θύελλας
(δεύτερος χάρτης).
Έτσι λοιπόν, θα υποχω-
ρήσει και ο υδράργυρος
ακόµη και πιο κάτω από
τα κανονικά για την
εποχή επίπεδα µε το
κρύο να κάνει αισθητή
την παρουσία του τη
νύχτα και το πρωί».

Στη συνέχεια, ο ίδιος
αναφέρει πως «ένα βα-
ροµετρικό χαµηλό θα
προσπαθήσει από την
περιοχή της Ιταλίας να
αποδιοργανώσει αυτόν
τον αντικυκλώνα και
αφού δώσει πολλά και
επικίνδυνα νερά στην
περιοχή της Ιταλίας, θα
απασχολήσει µε αρκετά
καλές πιθανότητες τη
δυτική Ελλάδα.

Το σύστηµα κακο-
καιρίας που περιγρά-
ψαµε στην προηγού-
µενη παράγραφο, χρει-
άζεται αρκετή παρακο-
λούθηση µιας και αν
καταφέρει να «νικήσει»
τον αντικυκλώνα που

του κλείνει τον δρόµο,
θα φτάσει στη χώρα
µας µε µεγάλη ενέργεια
και αρκετά εµπλουτι-
σµένο µε υδρατµούς.

Τέτοιες ατµοσφαιρι-
κές κυκλοφορίες κατά
περίπτωση, οδηγούν τα
βαροµετρικά χαµηλά
ακόµη και στο να λά-
βουν τροπικά χαρακτη-
ριστικά.

Αυτό γιατί, «πα-
λεύουν» για µεγάλο
χρονικό διάστηµα µε
τους αντικυκλώνες εµ-
ποδιστές αλληλεπι-
δρώντας για µεγάλο
χρονικό διάστηµα µε
πολύ θερµές θάλασσες.

Αυτό δε σηµαίνει ότι
θα γίνει και σε αυτή την
περίπτωση έτσι. Η εξέ-
λιξη σε µεγάλο βαθµό
θα εξαρτηθεί από το αν
αυτό το χαµηλό κατα-
φέρει να αποδιοργανώ-
σει τον αντικυκλώνα, ή
ο αντικυκλώνας το
στείλει προς Αφρική
µεριά και διαλυθεί
εκεί».

Φιλοδώρηµα: Ρύθµιση «ανάσα» για τα tips – Στη Βουλή
η διάταξη για αφορολόγητο στους σερβιτόρους

Στην εξεύρεση
λύσης όσον
αφορά στο

γρίφο των φιλοδωρη-
µάτων µετά την από-
φαση του Αρείου
Πάγου, που ορίζει ότι
ακόµα και το µικρό
ποσό που αφήνουν οι
πελάτες στον εργαζό-
µενο είναι µισθός, απο-
σκοπεί η νοµοθετική
διάταξη που δροµολο-
γεί η κυβέρνηση µε
πρωτοβουλία του
υπουργού Εθνικής Οι-
κονοµίας και Οικονοµι-
κών Κωστή Χατζηδάκη.

Σύµφωνα µε τον κυ-
βερνητικό σχεδιασµό
θα εισαχθεί το αφορο-
λόγητο των 300 ευρώ
το µήνα για τα tips που
λαµβάνουν οι εργαζό-
µενοι σε χώρους υγει-
ονοµικού ενδιαφέ-
ροντος (καφενεία, κα-

φετέριες, εστιατόρια,
µπαρ κ.λπ.) και αναµέ-
νεται να οδηγηθεί για
ψήφιση το επόµενο
διάστηµα στη Βουλή.

Προβλέπεται µάλι-
στα το ποσό που θα
είναι 3.600 ευρώ ετη-
σίως να µην φορολο-
γείται αλλά και να µην
επιβαρύνεται από
ασφαλιστικές εισφορές.

Ωστόσο, το απαλ-
λασσόµενο ποσό δεν
µπορεί να υπερβαίνει

το 30% του ονοµαστι-
κού µισθού, ενώ για
τους εργοδότες υπάρ-
χει πρόβλεψη ότι αν
διαπιστωθεί µείωση
των τακτικών αποδο-
χών ενώ αυξάνεται το
ποσό για τα φιλοδωρή-
µατα να πρέπει να πλη-
ρώσουν εισφορά επί
της µείωσης των τακτι-
κών αποδοχών.

Το ζήτηµα της φο-
ρολόγησης των φιλο-
δωρηµάτων προέκυψε

από την από τη διασύν-
δεση των POS µε τις
ταµειακές µηχανές. Μι-
λώντας στην τηλεό-
ραση του ΣΚΑΙ ο
αντιπρόεδρος της Οµο-
σπονδίας Εστιατόρων,
Γ. Κουράσης, είπε ότι
σύµφωνα µε την από-
φαση του ανώτατου δι-
καστηρίου πρέπει να
αποδίδεται στον εργα-
ζόµενο ως µισθός, µε
κρατήσεις και ασφαλι-
στικές εισφορές.

Σε απόφαση του δι-
οικητή της ΑΑ∆Ε, Γιώρ-
γου Πιτσιλή, (Α.1088/
2023) για την εγκατά-
σταση και λειτουργία
των POS, παρέχονται
τεχνικές οδηγίες για
τον χειρισµό των φιλο-
δωρηµάτων.

Συγκεκριµένα η
απόφαση αναφέρει
ότι: «Στην περίπτωση

που αποδίδεται στον
εργαζόµενο φιλοδώ-
ρηµα µέσω κάρτας,
υπάρχει η δυνατότητα
συγκεκριµένης επιλο-
γής καταχώρισης φιλο-
δωρήµατος στο
EFTPOS και αυτόνοµης
εκτέλεσης µε την πλη-
κτρολόγηση ποσού φι-
λοδωρήµατος (amount
tip) ενώ προβλέπεται
υποχρεωτική διαδικα-
σία αποστολών των συ-
ναλλαγών αυτών στην
ECR. Τα ποσά των φι-
λοδωρηµάτων τηρούν-
ται ως εκκρεµείς
συναλλαγές και απο-
στέλλονται στην ECR
ως πακέτα (tip amo-
unt), η ECR επιστρέφει
ACK -RESULT στο
EFTPOS για κάθε εκ-
κρεµή εγγραφή, ώστε
να µπορεί το EFTPOS
να κλείσει το πακέτο».
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Μερικά δέντρα ρί-
χνουν τα φύλλα τους
το φθινόπωρο, ώστε
να εξοικονοµήσουν
ενέργεια, ενόψει του
χειµώνα και να προ-
στατευτούν από τα
ακραία καιρικά φαινό-
µενα.
Κατά την µετάβαση
από το καλοκαίρι στο
φθινόπωρο, τα φύλλα
των δέντρων αλλά-
ζουν, επίσης, χρώµα.
Τα πράσινα φύλλα ορι-
σµένων δέντρων µετα-
τρέπονται σε κόκκινο,
µοβ, πορτοκαλί, καφέ
και κίτρινο χρώµα. Η
αλλαγή του χρώµατος
των φύλλων είναι
αποτέλεσµα των χηµι-
κών διεργασιών, λόγω
της αλλαγής του και-

ρού.
Καθ’ όλη τη διάρκεια
του χρόνου οι χρωστι-
κές, δηλαδή τα χρώ-
µατα του φθινοπώρου,
«καλύπτονται» από
την πράσινη χλωρο-
φύλλη.
Αλλάζουν χρώµα όλα
τα φύλλα το φθινό-
πωρο;
Μερικά δέντρα, όπως
το πουρνάρι ή η βελα-
νιδιά, παραµένουν
πράσινα κατά τους χει-
µερινούς µήνες. ∆εν
χάνουν τα φύλλα τους
και είναι γνωστά ως
αειθαλή.
Αντίθετα, αυτά που
αλλάζουν χρώµα και
ρίχνουν τα φύλλα
τους κάθε χρόνο ονο-
µάζονται φυλλοβόλα.

Ποια διαδικασία ευθύ-
νεται για τις αποχρώ-
σεις
Κατά την διάρκεια του
φθινόπωρου, συντε-
λούνται χηµικές αλλα-
γές στα φυλλοβόλα
δέντρα, µε αποτέλε-
σµα τα φύλλα τους να
πέφτουν στο έδαφος.
Αυτός είναι ο τρόπος
του δέντρου να εξοι-
κονοµήσει θρεπτικά
συστατικά για την επό-
µενη άνοιξη και το κα-
λοκαίρι.
Το φθινόπωρο µειώνε-
ται το φως του ήλιου

και ο καιρός γίνεται πιο
δροσερός, µε αποτέλε-
σµα τα δέντρα να επι-
βραδύνουν την παρα-
γωγή χλωροφύλλης
µέχρι, τελικά, να στα-
µατήσει.
Όµως, τα φυλλοβόλα
δέντρα ξέρουν ότι
είναι ώρα να προετοι-
µαστούν για το χει-
µώνα.
Όταν η χλωροφύλλη
διασπάται στο φύλλο,
το πράσινο χρώµα εξα-
φανίζεται. Τα χρώµατα
(κίτρινο, πορτοκαλί,
κόκκινο, καφέ) που
βλέπουµε το φθινό-
πωρο είναι ό,τι καλυ-
πτόταν τόσο διάστηµα
από την πράσινη χλω-
ροφύλλη.
Ένας τύπος φυσικών

χηµικών ουσιών είναι
τα καροτενοειδή (που
χρωµατίζουν τα κα-
ρότα µε το πορτοκαλί
χρώµα) παράγοντας
πορτοκαλί και καφέ
χρώµατα. Οι χρωστι-
κές ξανθοφύλλες είναι
υπεύθυνες για το κί-
τρινο χρώµα.
Τα δέντρα παράγουν
και µια άλλη οµάδα
χρωστικών, τις ανθο-
κυανίνες. Σ’ αυτές τις
χρωστικές οφείλεται το
κόκκινο και µοβ
χρώµα στα βατό-
µουρα, τα κεράσια, τα
κόκκινα µήλα και τα
δαµάσκηνα. Στα φθι-
νοπωρινά φύλλα εµ-
φανίζονται ως κόκκι-
νο, ροζ, µοβ ή ακόµα
και σκούρο µπλε.

ΑΑλλλλααγγήή  ώώρρααςς::  
ΚΚεερρδδίίζζοουυµµεε  ήή  χχάάννοουυµµεε
ύύππννοο;;

Η αλλαγή της
ώρας και η
έναρξη της
χ ε ι µ ε ρ ι ν ή ς
πλησιάζει.
Η ώρα θα αλ-

λάξει την τελευταία Κυριακή του
Οκτώβρη, δηλαδή στις 27, µε τους
δείκτες των ρολογιών να πρέπει να
γυρίσουν µία ώρα πίσω τα ξηµερώ-
µατα στο πλαίσιο της χειµερινής
ώρας.
Η χειµερινή ώρα, κατά την οποία γυ-
ρίζουµε τους δείκτες µία ώρα πίσω,
ισχύει από την τελευταία Κυριακή του
Οκτωβρίου και τα ρολόγια µας αντί
για 04:00 π.µ. θα δείχνουν 03:00
π.µ.
Αυτό έχει ως αποτέλεσµα να κοιµόµα-
στε µία ώρα παραπάνω.
Γιατί γίνεται η αλλαγή της ώρας
Η αλλαγή της ώρας ισχύει για πολλά
κράτη, αλλά όχι για όλα. Κάποια επι-
λέγουν να υιοθετήσουν την αλλαγή
της ώρας µεταξύ χειµερινής και καλο-
καιρινής περιόδου, εκ των οποίων και
η Ελλάδα. Η µεταβολή αύτη γίνεται
κατά µία ώρα µπροστά ή πίσω από
την ηλιακή ώρα, ανάλογα την πε-
ρίοδο. Αυτό όλο βασίζεται σε ένα σύ-
στηµα που σκοπό έχει την καλύτερη
αξιοποίηση του φωτός της ηµέρας για
εξοικονόµηση ενέργειας.

...Τελευταία σελίδα
ΚΚάάππννιισσµµαα::  ΗΗ  δδιιαακκοοππήή  ττοουυ  σσώώζζεειι  
σσεε  κκάάθθεε  ηηλλιικκίίαα
Εάν σκέφτεστε να κό-
ψετε το κάπνισµα αλλά
νιώθετε ότι είναι ήδη
αργά, νέα έρευνα δείχνει
ότι πάντα υπάρχει χρό-
νος για αυτήν την εξαιρε-
τικά ωφέλιµη αλλαγή.
Όπως αποκαλύπτει, η
διακοπή του καπνίσµατος
σε οποιαδήποτε ηλικία
µπορεί να παρατείνει ση-
µαντικά το προσδόκιµο
ζωής σας. Ακόµα και εάν
είστε στα 60 ή τα 70 χρό-
νια, οι ερευνητές υπο-
στηρίζουν ότι ποτέ δεν
είναι αργά.
Για να φτάσουν σε αυτό
το συµπέρασµα, η ερευ-
νητική οµάδα από το Uni-
versity of Michigan
ποσοτικοποίησε τα οφέλη
της διακοπής του καπνί-
σµατος σε διαφορετικές
ηλικίες, παρέχοντας νέα
στοιχεία ότι είναι πάντα
καλή ιδέα να κόψετε το
τσιγάρο, ανεξάρτητα από

την ηλικία σας.
Τα ευρήµατά τους, που
δηµοσιεύθηκαν στο
American Journal of Pre-
ventive Medicine, προ-
σφέρουν ελπίδα στους
καπνιστές όλων των ηλι-
κιών και παρέχουν νέα
κίνητρα για να σταµατή-
σουν το κάπνισµα ανά
πάσα στιγµή.
Πόσα χρόνια θα κερδί-
σετε εάν κόψετε το κά-
πνισµα στα 35 και στα 65
Ένα από τα πιο εντυπω-
σιακά ευρήµατα ήταν ότι
ένας καπνιστής που θα
κόψει το τσιγάρο στα 35
του µπορεί να αναµένει
να κερδίσει κατά µέσο

όρο οκτώ χρόνια ζωής,
σε σύγκριση µε το προσ-
δόκιµο ζωής του εάν συ-
νεχίσει να καπνίζει.
Και τα οφέλη παραµέ-
νουν ακόµα και για τις
µεγαλύτερες ηλικίες.
Σύµφωνα µε τους ερευ-
νητές, ένας καπνιστής
που θα κόψει το κάπνι-
σµα στα 65 του µπορεί
να αναµένει να κερδίσει
κατά µέσο όρο 1,7 χρό-
νια ενώ ένας 75χρονος
µπορεί να προσθέσει 0,7
χρόνια στη ζωή του.
Κι εάν αυτό το διάστηµα
σας φαίνεται µικρό, θυ-
µηθείτε ότι όταν πρόκει-
ται να ζήσετε παραπάνω,
κάθε µέρα µετράει.
«Το όφελος διακοπής δεν
περιορίζεται σε νεαρούς
και ενήλικες στην µέση
ηλικία που καπνίζουν.
Αυτή η µελέτη υπογραµ-
µίζει τα οφέλη και για
τους ηλικιωµένους».

ΓΓιιααττίί  τταα  φφύύλλλλαα  ααλλλλάάζζοουυνν  χχρρώώµµαα  ττοο  ΦΦθθιιννόόππωωρροο
ΠΠοοιιαα  δδιιααδδιικκαασσίίαα  εευυθθύύννεεττααιι  γγιιαα  ττιιςς  ααπποοχχρρώώσσεειιςς


